
Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 I

0
Z
V
 X

T
w

6
 F

y2
A
 X

B
aj

 W
jd

o
 0

zK
N

 e
N

k=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
CAP SECC. ADJUNT CAP DE SERVICI - JUNTA MUNICIPAL
MARITIM

MARIA TERESA HERNANDEZ BRIONES 16/05/2019 ACCVCA-120 2495705352444836476

PRESIDENT/A - JUNTA MUNICIPAL MARITIM GLORIA AMPARO TELLO COMPANY 20/05/2019 ACCVCA-120 1704462508572753430

1

ACTA - CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIM

SESSIÓ ORDINÀRIA CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE
MARÍTIM DEL DIA 9 D'ABRIL DE 2019

En el Centre de Municipal de Activitats per a Persones Majors, sito al carrer Dr Lluch, 48,
a les 19:00 hores del dia 09 d'abril de 2019, davall la Presidència de la Sra. Gloria Tello
Company, es va reunir en sessiò ordinaria, el Consell de Districte de Maritim, amb l’assistència
dels components del mateix, pel Grup Compromis, el Sr. Vicent Villanueva Ballester , el Sr. Juan
Pedro Delgado Pino i el Sr. Aleixandre Crespo i Durà , pel Grup Socialista, la Sra Concepción
Carsí Chulvi i lel Sr. Pablo Ruiz López, pel Grup València en Comú, la Sra. Teresa Martín
Teruel, pel Grup Popular, el Sr. Juan Pedro Gómez Cerón i el Sr. Aurelio Oterino Ponce, i pel
Grup Ciutadans, el Sr. Marcos Serna Escalva, actuant com a Secretaria la Sra. Teresa Hernández
Briones.

 

 

Disculpa la seua assistència SRA. Sandra Gómez López (Vicepresidenta).

 

Oberta la sessiò per la Presidència, s'examinen els assumptes que figuren en l'ordre del dia
i s'adopten els següents acords.
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1 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Lectura i aprobació, si es el cas, de l' Acta de la sessió anterior.

S'aprova l'acta per unanimitat.

2 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
Informe de Presidència

1.- SUBVENCIONS DE PARTICIPACIÓ CIUTADANA:

Des de la Regidoria de participació ciutadana es llançarà en les pròximes setmanes la nova
convocatòria de les subvencions per al foment de l'associacionisme i de participació ciutadana
2019.

La convocatòria s'aprovarà en la JGL del 12 d'Abril i es publicarà posteriorment al BOP
per fer-les públiques.

Quan comence el termini per a la presentació de projectes, s’enviarà informació a totes les
entitats i es publicarà a la web i xarxes de l’Ajuntament.

S’informarà de les dades dels 10 tallers de formació per explicar les subvencions i com
realitzar els projectes. A més, com en anys anteriors totes les entitats podran demanar assistència
tècnica per part del servei de participació.

Línies de les subvencions:

Línia 1: Foment de la dinamització i vertebració de la vida col·lectiva en els barris o
districtes:

a). Enfortir el teixit associatiu millorant la participació interna de les entitats i l'ampliació
de la seua base social

b). Promoure la dinamització de la vida col·lectiva del barri, districte o ciutat, afavorint la
creació de xarxes de col·laboració que fomenten la convivència i la cohesió social

c). Donar suport a l'activitat del moviment veïnal en benefici de la millora dels seus barris
enfortint les relacions entre veïns i veïnes.

Activitats subvencionables:

•   Activitats orientades a millorar la participació interna: accions formatives i/o de creació
d'espais de treball, trobada i deliberació per a la millora del funcionament intern de les entitats.

•     Activitats orientades a ampliar la base social de les entitats: Campanyes de difusió,
comunicació i captació de persones sòcies i voluntàries. Cursos de formació, tallers, jornades,
seminaris o altres accions formatives.
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•   Activitats promogudes per una o diverses entitats que afavorisquen la interacció entre el
veïnat amb les finalitats a dalt esmentades: Jornades, trobades, xarrades i altres activitats
orientades a aconseguir els objectius plantejats en aquesta línia.

Línia 2: Foment de processos de participació ciutadana

a). Propiciar espais oberts al debat, intercanvi d'idees i elaboració de propostes cíviques.

b). Facilitar la participació ciutadana i la relació de la ciutadania amb l'administració a
través de les noves tecnologies.

Activitats subvencionables:

•     Disseny i posada en marxa de processos participatius dins de l'àmbit d'actuació de
l'entitat, en els quals s'involucre tant a les persones sòcies com a persones no sòcies, per al
diagnòstic de possibles problemes i necessitats del sector i proposar solucions des de la
ciutadania.

•     Disseny i posada en marxa de processos participatius per a diagnosticar possibles
problemes i necessitats específiques d'un barri o districte, així com proposar solucions des de la
ciutadania.

•   Activitats de formació en metodologies participatives i/o altres aspectes relacionats amb
la participació ciutadana i els processos participatius.

•     Activitats de formació en noves tecnologies aplicades a la participació ciutadana i la
relació amb l'administració.

Línia 3: Foment de l'elaboració i difusió d'estudis. Objectius:

.    Afavorir i visibilitzar una cultura de la participació ciutadana i del moviment associatiu
de la ciutat de València.

Activitats subvencionables:

•   Elaboració i/o publicació d'estudis i investigacions relacionades amb l'associacionisme,
moviments socials, processos de participació ciutadana i experiències participatives, etc.

Repartiment del pressupost per JMD

La distribució de 215.000€ s'ha realitzat partint d'una assignació mínima de 6.000 euros a
cada Junta Municipal de Districte i considerant, com a criteris redistributius, la població
empadronada a data 1 de gener de 2018 i el nombre d'associacions registrades en cada Junta
Municipal. Des de l'any passat hi ha hagut un gran augment d'associacions registrades.

En aquesta convocatòria els pobles ja tenen pressupost propi.

Junta Municipal Ciutat Vella                   19.857
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Junta Municipal de Proveïments             25.369

Junta Municipal de Russafa                  28.914 

Junta Municipal de Patraix                   24.023 

Junta Municipal de Trànsits                    32.837

Junta Municipal de Marítim                    34.886

Junta Municipal de Exposició                 21.230

Junta Municipal de Pobles del Nord         8.288

Junta Municipal de Pobles de l’Oest      8.351 

Junta Municipal de Pobles del Sud         11.244

Àmbit d'actuació i terminis

L'àmbit d'actuació de les entitats que sol·liciten la subvenció serà la ciutat de València (o
Pobles de València). Les entitats hauran de concórrer en la JMD en la qual conste el seu domicili
fiscal i els projectes que es realitzen dins de la mateixa tindran més puntuació.

S'augmenta el termini de presentació de sol·licituds a un mes a partir de la publicació en el
BOP

Quantitat i termini d'execució

1.  S'augmenta a un màxim de 3.000 euros en el cas de ser només una l'entitat demandant, i
es redueix a 5.000 en cas de ser dos o més entitats les que concórreguen de forma conjunta.
S'abonarà en un sol pagament

2.   En el referit als terminis d'execució, les entitats podran començar l'execució de les
activitats des de l'1 de gener del 2019 o durant un any a partir del cobrament de la subvenció.

 

2.- Decidim VLC: 

Des de la Regidoria de Participació Ciutadana s'està planificant la nova edició de Decidim
VLC, la quinta edició d'aquests pressupostos participatius.

Actualment s'ha convocat una taula de participació amb entitats socials de la ciutat per
treballar la nova edició i co-disenyar les bases reguladores.

L'edició 2019-2020 començarà els pròxims mesos. Us animem que comenceu a ajuntar-vos
en el grup d'urbanisme de la junta per pensar en propostes per als vostres districtes. Com més es
treballen les propostes, serà més fàcil després el seu estudi per part dels equips tècnics.
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Estigueu atentes a la web decidimvlc.valencia.es que es ficarà tota la informació del nou
procés.

I recordem que en la mateixa pàgina podeu trobar l'estat d'execució de les edicions
anteriors dels projectes dels districtes d'aquesta junta municipal.

 

3.- ESTAT OBRES REHABILITACIÓ EDIFICIS MARITIM

Nova seu de la JMD en Carrer Barraca, 53

El projecte d'obra ja està presentat i actualment es *està a l'espera de la resolució del
contracte per a la contractació de l'obra i poder així iniciar-les.

Centre Cívic del Cabanyal

El projecte d'obra ja està presentat i està tramitant-se (licitant-se) el contracte per a l'obra.

Centre Cívic Aiora

El pròxim 13 d'abril a les 12.00 en el *CEIP Jaume I es durà a terme una trobada
comunitària oberta per a presentar els resultats de la primera fase del procés participatiu que s'ha
dut a terme durant aquests mesos. Aquest procés participatiu té com a objectiu definir els usos i
model de gestió del centre cívic situat en la Plaça Javier Goerlich juntament amb la ciutadania.

 

4.- ESTAT DE TRAMITACIÓ I EXECUCIÓ DE LES OBRES DELS TRES IMMOBLES
DEL CABANYAL–CANYAMELAR QUE ESTAN ADSCRITS Al SERVEI DE PATRIMONI
HISTÒRIC I ARTÍSTIC

ESCORXADOR:

L'informe realitzat a primers de febrer (visita d'obra el 7 de febrer) indicava que s'havien
realitzats les primeres actuacions d'enderrocament i sanejat:

-Buidatge, neteja i transport d'utensilis existents deixats per l'usuari anterior.

-Protecció d'obres artístiques i murals com la que deixe Jaime Giménez d'Haro.

-Recuperació de materials: paviment de taulell hidràulic, taulell de morter blanc i calçada
de gres roig i altres elements d'interés històric i etnològic.

-Enderrocament dels volums annexos existents al pati, a excepció del cos central amb la
coberta de fibrociment ja que està en tràmit per a obtindre autorització de retirada.

-Demolició de tabiquería interior i falsos sostres d'escaiola i canvis de la primera planta del
volum principal.
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-Enderrocament del primer forjat de bigues de fusta amb revoltó ceràmic, coberta de planta
baixa del volum principal.

-Demolició de la solera de tot el conjunt.

-Picat i sanejat de murs de fàbrica del volum principal i pati.

Ara s'estan duent a terme obres de fonamentació i les soleres. I començarà l'obra vertical.

També s'està resolent un problema amb l'edifici situat al carrer Sant Pere núm. 33. Té risc
de ruïna i pot derrocar-se sobre la parcel·la Sant Pere 35 (que s'han annexionat a l'Arxiu Històric).
El Servei de Disciplina urbanística li ha donat a l'empresa Pla Cabanyal (propietària del mateix)
72 hores per a demolir la part final de l'edifici.

L'edifici que presenta problemes és el de C/Luis Despuig núm.20, Sant Pere 33, sobre
aquest hi ha un expedient de Ruïna (Disciplina Urbanistica exp 92/326), al qual se li ha donat un
termini de 72H per a demolir o apuntalar la part que afecta a la mitgera amb la parcel·la annexa al
*Escorxador. Aquest Edifici és actualment Propietat del Pla *Cabanyal i aquesta en tramites
d'adjudicar-lo al Servei d'Habitatge perquè executen les obres de Rehabilitació.

La demolició de la part posterior (Luis Despuig 20) l'escometrà Pla Cabanyal ja que el
projecte que tenen redactat així el contempla.

REINA 121:

Des de finals de gener, el projecte de rehabilitació de l'edifici situat al carrer de la Reina
núm. 121 per a adaptar-ho a centre cultural, està remés - al costat de la resta de la documentació
necessària per a contractar - al Servei de Contractació per a tramitar un concurs obert amb
publicitat per a l'execució de les obres. Encara no s'ha iniciat la contractació (no s'ha obert el
termini per a licitar).

MUSEU DE MAR (Casa dels Bous):

El contracte per a la redacció del projecte de rehabilitació de l'edifici per a adaptar-lo a l'ús
Museu del Mar es va adjudicar a la fi de setembre de 2018. Es va presentar una proposta de
projecte bàsic el 22 d'octubre de 2018, que no s'han pogut aprovar fins que:

el OIL ha confirmat que el pressupost del projecte pot ascendir fins a 2.000.000, en vegada
els aproximadament 1.350.000 euros inicialment previstos: El projecte presentat - atenent les
previsions del planejament vigent - no solament rehabilita l'edifici existent sinó que també edifica
uns cossos en la parcel·la de Tenyidors i preveu la construcció d'un restaurant.

S'han realitzat uns tastos que han permés determinar amb exactitud, en funció de l'estat
dels murs, el pressupost total de l'execució de les obres.

Es preveu que el projecte final es puga aprovar durant el mes d'abril i iniciar el
procediment de contractació de l'execució de les obres.
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5.- ESTAT DE TRAMITACIÓ SOL·LICITUD D'ADSCRIPCIÓ A la DELEGACIÓ DE
PATRIMONI I RECURSOS CULTURALS DE L'ESTACIÓ DE TREN DE NATZARET:

La Comissió de Desenvolupament Urbà, Habitatge i Mobilitat va aprovar la Moció
d'iniciar actuacions per a esbrinar la titularitat de l'Estació de Natzaret i si escau, de no ser
municipal, comprar-la i adscriure-la a la Regidoria de Patrimoni i Recursos Culturals. Aquesta
Moció s'ha comunicat des del Servei de Patrimoni Històric i Artístic al Servei de Patrimoni
Municipal perquè es gestione la compravenda. 

Explica que l'Estacioneta antiga de tren de Natzaret “ja es va voler arreglar en l'anterior
legislatura però, en aquell moment, el Partit Popular va explicar que no s'arreglava perquè no se
sabia qui era el propietari. Fa un o dos mesos en la Comissió d'Urbanisme, Alfonso Novo va
presentar una moció per la qual sol·licitava el mateix que s'havia sol·licitat en l'anterior mandat,
que s'arreglara perquè han passat 4 anys i l'estacioneta continua abandonada. Està tapiada i amb
grafitis, està desbaratant-se. En aqueix moment va tornar a posar-se el problema sobre la taula,
que és que ningú sap de qui és aqueix edifici. Però es va estudiar la possibilitat que, en casos com
aquest, existisca l'opció que l'Administració es faça càrrec perquè a més és un edifici que té un
nivell de protecció i, al final, la responsabilitat de garantir aqueixa protecció depèn de
l'Administració.

Arribarem a un acord amb el Partit Popular- el vot de Ciutadans ara mateix no ho recorde
però imagine que també estarien d'acord- i l'equip de govern pel qual, si no se sabia qui era el
propietari, s'agafaria aqueix edifici per a poder protegir-ho i s'adscriuria a la meua regidoria, que
és la de Patrimoni Històric, i es procediria a la seua rehabilitació per a destinar-ho a usos
ciutadans. Segurament, si me l'adscriuen a mi ja us dic que serà un centre cultural per a Natzaret.

És una novetat que crec que és important explicar perquè a més afecta al nostre districte i
li'l devem a Alfonso Novo”.

Expliquen finalment la Presidenta i la Secretària que s'ha manat a les entitats i associacions
l'informe de neteja i altres actuacions que duu a terme Pilar Soriano, respecte del que s'ha fet i del
que està programat fins a final d'any. Hi ha còpies en paper per si algú vol llegir-les.

 

Interviene el vocal Juan Pedro Gómez Cerón para decir que “en 4 años la Presidenta ha
hecho informes pero estamos en período electoral y la Junta Electoral ha dicho muchas veces y
ha dictado doctrina sobre muchos temas. Has hecho una recopilación de obras que están en
marcha, obras que van a funcionar… la ley electoral prohíbe anunciar obras. Has hecho una
relación de obras que están en marcha. No se puede hablar de gestión, de logros conseguidos y
estamos en un período electoral de Generales y Autonómicas. No se puede hablar de obras ni en
redes sociales ni los logros del partido y del gobierno”.

La Presidenta aclara que ha hecho una radiografía de la situación en que están las cosas del
Distrito.
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El vocal le replica diciendo “qué casualidad que en 4 años nunca has hablado de obras y a
un mes y medio de elecciones has hecho una relación de todas las obras, en qué punto están, las
que van a empezar, las que están por terminar. Es una queja y quiero que conste en acta. No voy
a ir a la Junta Electoral a denunciarlo, que hay motivos”.

La Presidenta contesta que “no lo comparto porque, además, te tengo que decir que las
obras de la calle Barraca de la nueva sede de la Junta de Distrito siempre que ha habido una
novedad….”

Juan Pedro Gómez se refiere también al Casinet, a su inauguración en período electoral y
la Presidenta le indica que eso depende más de la sociedad musical Unión de Pescadores, a lo que
el vocal le replica que el Ayuntamiento estaba, inauguró la obra financiada por el Ayuntamiento,
había cartel y todo. Continúa diciendo que están rozando, incluso, muchas veces, pasando el
límite de lo que se puede hacer en unas elecciones. Insiste en que no va a denunciar a la Junta
Electoral pero en 4 años no se ha hablado del estado de las obras y ha hecho una recopilación de
todas las obras pendientes, las que van a empezar, las que se están haciendo, las que van a
terminar…

La Presidenta le contesta que si fueran cosas que no se han iniciado no sería correcto. Pero
son cosas iniciadas, alguna hace 3 años.

El vocal indica que quiere que conste en acta.

La Presidenta contesta que le parece bien que esté la queja pero comprende que no es el
caso. De hecho, hay cosas de las que ya se ha hablado y varias veces, por ejemplo, de las nuevas
instalaciones de la Junta.

Juan Pedro insiste en que este repaso no lo ha hecho tan desmenuzado en 4 años.

Gloria Tello dice que el tema nuevo es el de la Estacioneta de Natzaret. De eso no había
hablado y justo lo ha hecho para “tirar flores” al Partido Popular.

Explica que en el Ayuntamiento llevan un mes preguntando a los Servicios Jurídicos qué
cosas se pueden hacer y qué cosas no. Y la respuesta es tan genérica que, al final, nadie lo sabe.
Evidentemente no va a ir a inaugurar un edificio, ni a cortar una cinta ni a hacer un parlamento.
Pero entiende que estamos en el Informe de Presidencia y de las cosas del barrio.

Juan Pedro Gómez adelanta que en la Junta Electoral hay 4 temas de Compromis que ya
van a salir.

Según la Presidenta, los Servicios Jurídicos del Ayuntamiento son los que tienen que decir
esto sí, esto no, y lo que dicen es que claramente no se pueden cortar cintas. La lectura que está
haciendo el vocal es mucho más detallada y, de alguna manera, más amplia o concreta que la que
el propio Servicio Jurídico del Ayuntamiento ha hecho.

Por último y con respecto al Informe de Presidencia, pregunta la Presidenta si alguien tiene
algo que decir y un vecino pregunta si la nueva edición de Decidim Vlx será por barrios a lo que
la Presidenta contesta que será por distritos.
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3 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Creació del Grup de Treball de Comerç i Turisme

El Reglament del Consell Municipal de Turisme aprovat per acord de Ple de 27 de
setembre de 2018, i que ha entrat en vigor l'1 de març, preveu la creació del Consell Municipal de
Turisme de l'Ajuntament de València com a òrgan de participació social, assessorament i
col·laboració en aquelles activitats que incidisquen en el camp del Turisme dins de l'àmbit
competencial i territorial de l'Ajuntament de València, amb les funcions, composició, òrgans i
procediment regulador que s'estableixen en aquest.

Com a membres del mateix s'estableix en qualitat de vocal un/a representant del Grup
 que had'Activitat comercial i/o turisme de cadascuna de les Juntes Municipals de Districte,

de ser representant d'una associació amb treball en l'àmbit de demarcació de la Junta i estar
inscrita en el Registre d'Entitats de l'Ajuntament.

Les funcions del Consell vénen definides de forma taxada en l'article 4 del Reglament,
d'aquesta manera es contemplen:

a) Assessorar els òrgans del govern municipal de l'Ajuntament de València sobre les
iniciatives, les polítiques i les línies estratègiques de l'acció municipal en l'àmbit del turisme des
d'una perspectiva transversal.

b) Assessorar la Fundació Turisme València en l'elaboració del Pla de Turisme i en totes
aquelles accions que els membres del Consell consideren necessàries per al millor funcionament
de la gestió turística municipal.

c) Proposar mesures d'actuació referides al turisme i garantir la seua sostenibilitat.

d) Elaborar estudis o dictàmens sobre temes propis del seu àmbit sectorial i avaluar el seu
impacte social.

e) Realitzar un seguiment del desenvolupament i evolució del Pla Estratègic de Turisme en
el seu moment vigent a València.

Els consells sectorials són òrgans institucionals estables de participació, per a facilitar la
consulta i l'assessorament a les diferents àrees d'actuació municipal. Són espais de trobada
regular entre la ciutadania i l'Ajuntament per a debatre i recollir, de manera continuada, les seues
opinions i propostes sobre les actuacions municipals en un àmbit específic per raó de la matèria.

Com a Junta municipal, tenim una vocalia per a nombrar en aquest Consell Municipal de
Turisme. És important que els territoris estiguem representats als espais de participació
municipal.

Com en aquesta Junta Municipal no tenim grup de treball de comerç i turisme, duguem a
aquest consell en el següent punt de l’ordre del dia la constitució d’aquest grup de treball, amb
l’objectiu de treballar en el grup els aspectes relacionats amb el comerç i el turisme dels districtes
de la Junta Municipal.
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En la primera reunió del grup de treball s’haurà, a més, de nombrar la vocalia que
represente a aquesta JMD en el Consell Local de Turisme.

4 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
Informe dels Grups de Treball

1.- GRUP DE TREBALL DE BENESTAR SOCIAL

La vocal Teresa Martín explica las actividades que se han desarrollado en este grupo de
trabajo que, por primera vez, ha dispuesto de presupuesto.

El grupo se reunió asistiendo varias asociaciones y colectivos y proponiéndose un
Concurso de Dibujo con las niñas y niños de 6º curso de los colegios públicos del entorno. Un
total de 12 colegios aceptó participar.

El tema del concurso es la interculturalidad vista por las niñas y niños.

Las pinturas se harán en formato A3. La exposición tendrá lugar en el Palacete de Aiora y
posteriormente habrá una votación popular. Como premio se entregarán diplomas participativos
ya que, en ocasiones, los premios generan malestar entre las niñas y niños. Está prevista la
entrega para finales de mayo, estando el lugar todavía por decidir entre el mismo Palacete o el
localde Juventud.

2.-GRUP DE TREBALL DE CULTURA

El grup de treball de cultura, es reuneix per a organitzar i coordinar les activitats que es van
acordar en el seu moment i es van aprovar en el Consell de Districte de gener.

Es va reunir el 26 de març, per a avaluar les activitats realitzades fins avui i organitzar les
activitats d'aquest trimestre.

A més de la reunió general, també es realitzen reunions concretes de cada activitat.

1º.-VALORACIÓ DE LES ACTIVITATS REALITZADES, PRIMER TRIMESTRE
2019.- CARNESTOLTES.

Es van realitzar carnestoltes en Cabanyal ; Malvarrosa I Vilanova del Grau.

En els tres barris que han realitzat carnestoltes, la valoració en general ha sigut positiva.

2º.-INFORMACIÓ DE LES GESTIONS I ORGANITZACIÓ DE LES PRÒXIMES
ACTIVITATS.

“VIVE EL JARDÍ D'AIORA” - BATECS DE BARRI

Es realitzaran diverses activitats durant el mes de maig (debats a l'aire lliure), finalitzant les
mateixes el 8 de juny amb la fira d'entitats i música en directe, actuara el grup “Nacho Pereda y
los chatarreros del amor”
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IV TROBADA D'ESCOLES DE MÚSICA

El dia 1 de juny de 18:00 a 21:00h en la plaça de Vora de la Malva

És una trobada d'educandos de totes les escoles de música del marítim, mostrant el que es
fa en una Societat musical. Amb prestatges expositius i tallers.

IV CONCURS DE CONTES.

Es realitzarà a l'octubre però s'han d'aprovar i publicar prèviament les bases.

L'objectiu de potenciar i afavorir les relacions interculturals, la col·laboració i cooperació a
nivell social, promoure la igualtat entre persones (dones i homes), fomentar l'educació no sexista,
potenciar la convivència fent un barri més habitable.

EXPOSICIÓ

Exposició retrospectiva i itinerant del port i grau després de la guerra.. Es realitzarà durant
el mes de maig en el palauet d'Aiora, dins de les activitats de Batecs de Barri

FESTA DE L'ESCOLA PÚBLICA EN MALVARROSA

Dia 13 de juny de 15:00h a 18:00h

La comunitat educativa de Malvarrosa, mostra les activitats de teatre, música i tallers
realitzats durant el curs escolar i també es duen a terme activitats lúdic educatives, festives i
reivindicatives en la plaça Félix Robillard.

Es realitzarà una actuació de teatre circense, a càrrec de Baraka circ.

 

3.- GRUP DE TREBALL D'URBANISME

Informació de les gestions i organització de les següents activitats:

1º.- Memòria riuada 1957 en els poblats marítims. reptes del canvi climàtic
Enguany és el 62Aniversari de la riuada i es pretén realitzar una exposició amb l'objecte que es
creu consciència del que pot ser una altra possible riuada a causa del canvi climàtic, per l'impacte
que va tenir la riuada del 57 en la població i les seues conseqüències posteriors en el
desenvolupament de la ciutat.

Que els ciutadans tinguen una visió global del litoral i a través d'exposicions i taules
redones, convidant a especialistes en la matèria, es debaten les solucions que es van donar en el
seu moment i s'actualitze a dia d'avui, ja que pot repetir-se una riuada i en aquest moment ser més
greu.
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L'exposició es realitzarà en la biblioteca de Natzaret, durant el mes d'octubre i entorn de
l'exposició es volen dur a terme debats amb especialistes en la matèria.

Per a ser conscients de la importància de les possibles conseqüències de l'escalfament
global en els sistemes de prevenció d'inundacions.

El MUVIM i ens van a proporcionar uns panells de l'exposició que van realitzar fa dos
anys sobre la riuada.

S'ha demanat als veïns que aporten material si ho tenen i es pensa fer contactes més
pròxims en el carrer abans de l'estiu.

2º.- Campanya conscienciació per a persones amb gossos

Es vol relizar una campanya per a evitar els perjudicis que causen les conductes incívicas
provocades per les mascotes en la via pública, com la deterioració del mobiliari urbà, caiguda de
vianants, etc

No es pot fer, des de la Junta de Districte, una para tota València, ens hem de centrar en el
districte o millor en un barri.

Diu que podem començar per anar als col·legis, informar per al curs que ve i anar parlar
amb els centres després de l'estiu.

Per exemple com la campanya de l'Associació Albors, que han agafat els escocells d'un
carrer i amb un cartell pres dels tutors dels arbres s'informa dels inconvenients que generen les
cacas dels gossos:

 3º.- Jornada educativa sobre patrimoni en els barris: Camins al Grau, Algirós i Poblats
Marítims.

Es tracta d'identificar i classificar el patrimoni urbanístic i arquitectònic en els barris de la
Junta Municipal i posar-ho en valor identificat i classificat en un document accessible al veïnat.

Es realitzaria en diverses fases:

La primera, conformar un equip interdisciplinari, amb participació del professorat i de
l'alumnat de les universitats en aquest sector.

Aquest equip serà l'encarregat de definir àmbits, recursos, terminis i costos de l'elaboració
del document.

La segona: establir un calendari o agenda per a dur a terme els recorreguts guiats.

S'organitzarien jornades educatives per a promoure la participació ciutadana en la
identificació i classificació del patrimoni, en l'elaboració del document i en l'organització i
realització dels documents.
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5 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000034-00 PROPOSTA NÚM.: 16
ASSUMPTE:
Moció que presenta el Grup Popular al Consell del Districte Marítim relativa la cessió d'
instal·lacions municipals a societats i associacions musicals

MOCION QUE PRESENTA EL VOCAL Y PORTAVOZ JUAN PEDRO GÓMEZ,
PROVISTO DE DNI NÚM. 20.159.236-N, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL
DE MARÍTIMO.

Las sociedades musicales, en la Comunidad Valenciana, está sustentadas por más de 550
entidades voluntarias que, sin ánimo de lucro, mantienen más de 600 centros educativos de
música, cuentan con 200.000 personas asociadas, 40.000 músicos y 60.000 alumnas y alumnos,
convirtiendo la música instrumental en uno de los principales ejes vertebradores culturales.

El Distrito Marítimo cuenta con cinco Sociedades Musicales y distintas asociaciones
musicales como por ejemplo, Bandas de Cornetas y Tambores. Se trata de entidades sin ánimo de
lucro que tienen como finalidad la difusión y puesta en valor de la música de banda, teniendo
como principal objeto el promover, difundir, y proteger la enseñanza y práctica de la música.

La acción pedagógica de las sociedades musicales ha creado en sus estructuras, escuelas de
música donde se imparten diversas especialidades musicales que son la base fundamental para el
desarrollo de los diferentes grupos artísticos de las sociedades musicales, suponiendo desde una
perspectiva social, la posibilidad de que se acceda a una formación cultural y musical de calidad
por parte de muchos jóvenes del distrito.

Las sociedades musicales del Distrito Marítimo son uno de los agentes culturales con más
recorrido e importancia de nuestro distrito, que se ha convertido en uno de los principales ejes
vertebradores culturales, concebidas como un potente mecanismo de socialización y un vehículo
que posibilita la participación, la formación, la práctica musical y la convivencia en una realidad
única en el mundo.

Esta misión musical y cultural, ha sido reconocida por las entidades públicas valencianas
declarando la tradición musical popular valenciana, materializada por las sociedades musicales,
como Bien de Interés Cultural Inmaterial (Decreto 68/2918, de 25 de mayo del Consell).

Por todo ello, solicitamos a través de la siguiente:

PROPUESTA DE ACUERDO

1.- La cesión por parte del Ayuntamiento de Valencia a las cinco sociedades musicales y
asociaciones musicales del Distrito Marítimo de unas instalaciones municipales, ya sea un local o
infraestructura adecuadas convenientemente para la realización de conciertos y ensayos por parte
de las mismas.
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Aleixandre Crespo i Durà lee la proposta alternativa que diu “L’ajuntament de València es
compromet a continuar treballant per millorar les condicions de les Societats Musicals del
Marítim i de tota la ciutat, tractant d’atendre a les seues necessitats d'acord amb els mitjans
disponibles”.

Contínua explicant que “el que més destacaria és   i acíd'acord amb els mitjans disponibles
està una mica la raó al no a la proposta del Partit Popular. Quan estàs en el govern et toca fer una
mica de “Pepito Grillo” i de veure què diners hi ha, quines infraestructures hi ha, quin nombre de
funcionaris hi ha i si realment hi ha possibilitats per a portar avant allò que seria raonable però
que la realitat, a voltes, fa que no es puga dur a terme”.

La Presidenta diu que es pot votar l’alternativa i, si diuen que no, s’ entra en el debat.

El vocal del Partido Popular, Juan Pedro Gómez Cerón, dice que “el seguir trabajando es
un fórmula que no implica nada. Sí que podría aceptar…, vamos a llegar a un acuerdo seguro,
vamos a fijar plazos, vamos a decir que el Ayuntamiento, en cuestión de meses, haga un estudio
de posibles locales disponibles en el Distrito Marítimo para poder cederlos. Vamos a fijar
realidades tangibles. Que sea en el último Consejo el compromiso de todos de poder buscar el
gobierno que salga, el bipartito, el tripartito, quien gobierne esta ciudad, el compromiso de buscar
un local que lo primero que haga en el primer Consejo- no sé si daría tiempo en julio, en octubre,
en septiembre- sea que este tema quede encima de la mesa y que no sea de ningún partido
particular, que sea una cosa que, desde la Junta Municipal, se consiguió que las Bandas
tuvieran…¿algo así?”

Gloria Tello pregunta si le parece bien el compromiso de realizar un estudio que analice las
infraestructuras que hay en el Distrito para ver si hay alguna que pudiera ajustarse a estas
necesidades.

Juan Pedro Gómez apunta que se haría con reuniones con las sociedades musicales.

El vocal Marcos Serna interviene para decir que “me parecen muy interesantes ambas
propuestas. La verdad es que las Bandas necesitan su espacio pero también es verdad que, a
veces, es más voluntad que medios. Como dice Juan Pedro, sería importante recabar el dato de
cuándo lo vamos a ejecutar y no dejarlo para seguir trabajando porque yo recuerdo, cuando iba a
la Universidad, muchas veces, las Bandas ensayando en el aparcamiento. Es una mala imagen
que la música valenciana llegue a ensayar en un aparcamiento”.

La Presidenta demana la paraula per a aclarir que les 5 Bandes del Marítim tenen el seu
local. El que passa és que en els seus locals no caben concerts per al públic. Tenen el seu local
perquè la seua banda puga assajar però d'ací a tenir la grandària suficient per a tenir un auditori…

Juan Pedro Gómez aclara que no se trata sólo de las Sociedades Musicales sino también de
cornetas y tambores.

Un representante de la AVV, amics i amigues de la Malva interviene para preguntar si se
han planteado una banda de cornetas y tambores dentro de un local lo que sonaría y si, dentro de
un barrio, sería sostenible.
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La Presidenta dice que tendría que insonorizarse. El vocal Juan Pedro Gómez dice que se
ha hablado de las condiciones….

La Presidenta diu que es pot arribar a una proposta d'acord que pose un punt i final a
aquesta legislatura, una proposta d'acord consensuada de compromís de fer un estudi de les
infraestructures del barri per a veure, amb les Societats Musicals, quines necessitats hi ha quant a
espais i que es faça un estudi per a poder avançar en aqueixa línia.

 

PROPUESTA DE ACUERDO ALTERNATIVA:

1.- Encargar un estudio que analice las infraestructuras existentes en el Distrito Marítimo
que se adecúen a las necesidades de las sociedades musicales y asociaciones musicales del
Distrito para la realización de conciertos y ensayos por parte de las mismas.

APROBADA POR UNANIMIDAD.

 

 

 

 

6 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89CIU-2019-000074-00 PROPOSTA NÚM.: 8
ASSUMPTE:
Moció que presenta el Grup Ciutadans al Consell del Districte Marítim relativa al disseny i
execució d'un parc de socialització caní

MOCIÓN QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO POLÍTICO
CIUDADANOS MARCOS SERNA ESLAVA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIMO. 

Actualmente, el 24% de los hogares cuentan con un perro como mascota, eso crea la
necesidad de generar espacios donde poder satisfacer las necesidades de los canes que conviven
con nosotros. Durante esta legislatura se han ejecutado algunos parques de socialización caninos,
teniendo actualmente unos 20 espacios dedicados a este propósito en la ciudad.

Tras la paralización del parque de músico Ginés, que pese a ser un proyecto de los
presupuestos participativos, las quejas vecinales hicieron detener la ejecución, no se tiene un
espacio para esta necesidad. El vallado de dicho proyecto, esta ya ejecutado y sin función
aparente.
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Foto de Europa Press, 03/08/2018
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##ANEXO-1673765##
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Hoy en día, los espacios para este uso más cercanos están en la calle Fausto Elio y otro en
la calle Jerónimo Monsoriu, siendo este último un recinto vallado sin nada más en su interior.

Por lo expuesto, el vocal que suscribe formula las siguientes

PROPUESTAS de ACUERDO:

1_Instar a los órganos competentes del ayuntamiento el realizar un estudio asesorado por
profesionales para el diseño de un parque de socialización idóneo para los perros en la zona de
Ayora-Beteró.

2_Junto con los servicios técnicos del ayuntamiento, buscar una localización idónea,
siempre de acuerdo con los vecinos y analizando las zonas con mayor número de perros.

3_Encargar el diseño del parque de socialización canino y su posterior ejecución.

4_Revisión y rehabilitación del resto de parques y que no sean simples descampados con
papeleras para deposiciones caninas.

 

El vocal de Ciudadanos, Marcos Serna, comienza su intervención preguntando cuántas de
las personas asistentes tienen perro e informa que en València hay un 24% de la población que
tiene perro. En el Marítimo hay dos parques de socialización canina, uno en Ingeniero Fausto
Elio y uno en Jerónimo de Monsoriu. Este último es una simple explanada. Considera muy
importante poder educar a nuestros mejores amigos y dotarlos de unas instalaciones necesarias.
Pero los educadores hacen mucho hincapié en que, a menudo, un parque de socialización canina
no es una simple explanada donde se dejan 2 ó 3 juegos, no siendo esto un refuerzo positivo para
ellos. Necesitan, continúa diciendo el vocal, instalaciones que los hagan esforzarse físicamente y
en todos los sentidos. Lo que propone el Grupo Ciudadanos es realizar un estudio de parques de
socialización canina con expertos tanto educadores como veterinarios y consensuar con los
vecinos la localización dentro del Distrito. Recuerda que, ya en un proceso participativo, salió
uno en la calle Músico Ginés que se cerró debido a las protestas vecinales. Así que, por un lado,
sale en los presupuestos participativos y, por otro, se deja de ejecutar, dejando la valla
simplemente ahí, una vez ejecutada y sin ningún uso. Por eso se pide el diseño y la ejecución y
también la revisión de todos los parques.

La vocal Concepción Carsí defensa la postura del Govern diguent que “després de quasi 4
anys formant grup municipal, sembla que el grup municipal Ciutadans encara no ha posat en
marxa un procediment tant senzill com informar a tots els membres del seu propi grup de les
mocions que planteja en Comissió i en Ple i els resultats de les mateixes.
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En la Comissió de Medi Ambient del passat 21 de juny de 2018, el seu grup municipal va
presentar una moció conjunta amb el grup Popular per a la paralització de l’obra de Músic Ginés,
la modificació del projecte i la recerca, consensuada amb els veïns,d’una nova ubicació. A
aquesta moció es va proposar una alternativa que va ser aprovada en els següents termes:

Continuar amb l'execució de l'obra ja adjudicada provinent dels pressupostos
participatius, en l'espai de la mitjana de Músic Ginés i realitzar un estudi dels posibles usos de l
a zona que estava destinada per a esparciment de gossos.

Durant el Ple de juliol de 2018, es van donar respostes en els punts 127 i 251 de l’ordre del
dia, sobre l’alternativa d’ús que anava a donar-se a l’espai del carrer Músic Ginés i durant el Ple
de gener de 2019 es va donar resposta en el punt 159 de l’ordre del dia, sobre on anava a
executar-se una nova zona de socialització per a gossos en l’àmbit del districte on es va votar la
proposta de zona de socialització per a gossos dins dels pressupostos participatius DecidimVLC.

Però, donat que no tenen cap informació al respecte i presenten una moció sobre un tema ja
debatut, els tornarem a explicar per donar per tancat el tema:

Actualment, existeixen 55 zones de socialització canina, i està tramitant-se la construcció
de 5 zones més.

Tant en Comissió, com en respostes a Ple, com en reunió amb els representants del veïnat,
a la zona de Músic Ginés s’executarà una zona de jocs infantils.

Per altra banda es va plantejar la ubicació d’una zona de socialització canina a Blasco
Ibáñez. Segons vaja avançant l’expedient, mantindran, com és habitual, contacte amb els
representants veïnals.

En l’actualitat, en el districte d’Algirós trobem la zona de socialització per a gossos del
jardí santa Cruz de la Zarza i en el districte de Camins al Grau, les zones de Guillem
d’Anglesola, Jeroni Montsoriu i la zona al Jardí d’Aiora, a més de dues zones ubicades en el tram
XIV del jardí del Túria.

Tots els de nova construcció tenen font per a beure, aspersió per facilitar la percolació dels
orins, i arbrat per donar ombra, a més de les papereres per llançar les deposicions i els que no
s’han dut a terme en aquest mandat, rebran modificacions per tenir les mateixes prestacions que
els construïts en aquest mandat.

Donat que tot allò que es proposa en la seua moció ja està duent-se a terme, proposem que
es retire la moció”.

El vocal de Ciudadanos dice que “hay 55 zonas de socialización canina dependiendo de lo
que se considere zona de socialización canina. Nosotros hemos contado 20 espacios solamente en
la Ciudad de València. Pero, poniéndome en lo mejor, y entendiendo que hay 55 con una fuente,
un vallado y una papelera para recoger las bolsitas, los propios educadores ya recomiendan que
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se pongan más estímulos. Se están creando refuerzos negativos a los propios canes. No se están
generando canes sanos y saludables que puedan convivir con las persones. Por eso proponemos
un estudio conjunto, por lo que no encuentro necesidad de retirar la moción”.

Interviene el vocal Juan Pedro Gómez, del Grupo Popular, para manifestar el acuerdo de su
grupo en los 4 puntos de la moción. Dice que “esta moción ya la presentamos en la Comisión de
Participación de julio de 2018, firmada por Lourdes Bernal, en la que la propuesta de acuerdo era
muy sencilla. Un grupo de vecinos estaba en contra porque la propuesta 2015/267, que era la que
se votó, “Adecuación zona canina en la mediana de Músico Ginés”, el Grupo Popular proponía
que se dejara sin efecto por incumplimiento de las bases reguladoras, no fue un capricho de los
vecinos, sino que se incumplían la base reguladora 4.1 que marcó el Ayuntamiento para la
consulta ciudadana de inversiones en barrios. Dicho proyecto se estaba ejecutando en un ámbito
geográfico que no correspondía al distrito en el que se propuso.

Entonces, en la Comisión se llegó a un acuerdo en el sentido de no ejecutar la zona de
socialización de perros, haciendo constar que hubo un fallo. Según el acta de la Comisión, la
Señora Presidenta señala que se va a reunir con las 4 Asociaciones de vecinas y vecinos afectadas
para dar una solución aunque apunta que se lleva hablando casi dos años de esto y nadie había
dicho nada. Reconoce que es un fallo.

El acuerdo dice “La Sra. Bernal retira la moción porque ya se ha acordado en la Comisión
de Medio Ambiente y Cambio Climático que no se va a ejecutar la zona de sociabilización.

Por lo expuesto, entiendo que los 4 puntos de la propuesta de acuerdo no son
descabellados, son muy de sentido común. Se está diciendo que se estudie, que se busquen
soluciones”.

La Presidenta explica que ella entendía que, en unos presupuestos participativos, se solicitó
ejecutar un parque canino en Músico Ginés y luego se vio que los vecinos que lo habían
solicitado pertenecían a otro barrio. Eso invalidó ese proyecto además de que algunos vecinos
protestaran. Lo que le consta es que, dado el error, que se había aceptado un proyecto propuesto
desde un barrio para realizar en otro barrio (puntualiza que el límite de los barrios está justo en el
emplazamiento de referencia), ese parque se trasladó a la zona de Blasco Ibáñez, es decir, unos
metros más hacia el norte. En consecuencia, entiende que los puntos 1, 2 y 3 de la moción ya
están hechos. No es que no sean necesarios, es que ya se hizo.

La Presidenta explica que ella entendía que, en unos presupuestos participativos, se solicitó
ejecutar un parque canino en Músico Ginés y luego se vio que los vecinos que lo habían
solicitado pertenecían a otro barrio. Eso invalidó ese proyecto además de que algunos vecinos
protestaran. Lo que le consta es que, dado el error, que se había aceptado un proyecto propuesto
desde un barrio para realizar en otro barrio (puntualiza que el límite de los barrios está justo en el
emplazamiento de referencia), ese parque se trasladó a la zona de Blasco Ibáñez, es decir, unos
metros más hacia el norte. En consecuencia, entiende que los puntos 1, 2 y 3 de la moción ya
están hechos. No es que no sean necesarios, es que ya se hizo.

Respecto del punto 4 de la propuesta de acuerdo, el de revisar y rehabilitar el resto de
parques para que no sean simples descampados con papeleras, cede la palabra a la vocal
Concepción Carsí que repite que los parques estaban dotados de fuentes, de aspersores para
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limpiar los orines de los perros y de árboles y papeleras. Se refiere a los parques de nueva
construcción. También indica que había dicho que los parques que no se habían hecho durante el
presente mandato van a dotarse de lo mismo, con lo que la Corporación acepta el punto nº 4 de la
propuesta de acuerdo de la moción.

Contesta el vocal Marcos Serna, del Grupo Ciudadanos que cree que no es un parque de
socialización canino adecuado para la ciudad de València. Dice que están diciendo que tiene
árboles, como todos los parques, una fuente y un aspersor. Si se considera que eso es un parque
de socialización canina perfecto...

A la pregunta de un vecino de cómo cree que debe ser un parque de socialización canina, el
vocal responde que debería haber juegos de estimulación para que los animales puedan correr,
grandes explanadas para que los galgos puedan hacer más ejercicio.

La Presidenta dice que es una pena que no se haya especificado en la propuesta que se
pusieran juegos de “agility” ni nada de eso.

Se rechaza la moción con 4 votos a favor, 6 en contra y ninguna abstención.

La Presidenta sugiere que, al escribir algo, se detalle al máximo.

La vocal del Gobierno, Concepción Carsí, dice que si se hubiera escrito exactamente lo que
se quería, posiblemente la concejala hubiera podido contestar la razón de no estar poniendo lo
demandado.

En este punto interviene Fernando Giner, concejal de Ciudadanos, para decir que la moción
está bien planteada y, si hay voluntad y se quiere entender, se puede votar que sí. Si no hay
voluntad pues se vota que no. Cuenta que le pasó con el núcleo zoológico de Benimamet, cuando
dijeron que no pueden estar los animales hacinados cuando hay 400 donde caben 100 y se les
contestó que se tenían que ir a Tavernes. Insiste en que es una cuestión de voluntad política.
Ruega que no se le diga al vocal de Ciudadanos que no ha planteado bien la moción.

La Presidenta interviene para decir que entiende el papel de Fernando Giner pero que en el
Consejo todo el mundo se lleva muy bien como para que venga él a hacer ese juego. Lo que se
está diciendo es que el vocal está ahora hablando de cosas que no están escritas, como los juegos
de “agility”. Le dice que ha aprovechado para hablar de Benimamet y que además ha dicho una
mentira porque caben 300 y hay 257.

Insiste en que el vocal ha introducido aspectos no contemplados en la moción. Y Fernando
Giner insiste en que lo que no quiere que se diga al vocal de Ciudadanos es que ha no presentado
bien la moción.

La vocal del Gobierno, Concepción Carsí, replica que en ningún momento se le ha dicho
que no la ha presentado bien, simplemente que podría haberla ampliado.

Explica la Presidenta que a veces le ha pasado que, cuando una cosa no se dice por escrito,
puede dar una respuesta y resultar después que no es lo que le han preguntado.
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Se dirige al vocal para decirle que decae la moción pero se entiende que tres de las cuatro
propuestas están realizadas y la última no.

7 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89CIU-2019-000074-00 PROPOSTA NÚM.: 7
ASSUMPTE:
Moción que presenta el Grup Ciutadans al Consell del Districte Marítim relativa a l'estat de
l'arbratge públic

MOCIÓN QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO POLÍTICO
CIUDADANOS  MARCOS SERNA ESLAVA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIMO. 

Uno de los elementos más demandados por los ciudadanos de Valencia son zonas verdes,
no sólo en cuanto a cantidad sino también a calidad. En los últimos tiempos se han inaugurado
varios parques, pero se percibe que los ya existentes están en estado de conservación mejorable,
y en algunos casos en situación de descuido.

En la actualidad tenemos a cargo de nuestros jardines dos contratas (FCC y SAV,
correspondiendo a las zonas Norte y Sur) y al OAMP que se encarga de la conservación,
mantenimiento y gestión de los Parques y Jardines de Benicalap, Jardín de Monforte, Jardín de
Ayora, Jardín del Turia en los tramos I, II, III, IV, V, VI, VII, VIII, IX, X, XI, XII, XIV y XVI,
Jardín de Albalat, Parque del Oeste, , Maceteros del CentroPaseos Marítimo y Neptuno
Histórico, Jardín del Palacio de Congresos, Jardinería interior del PAU de Ademuz, Jardín de
Beniferri, Parque de Orriols, Jardín de Polifilo, Parque de Marchalenes, Grandes Vías de
Marqués del Turia y Fernando el Católico, Parque de Cabecera, Puente de las Flores, Patio del
Edificio de Tabacalera, Jardín de las Hespérides, Jardín Profesor Antonio Llombart, Jardín
Antonio Suárez 7 y 9.

En esta moción Ciudadanos hace una revisión del estado de los parques correspondientes
al ámbito geográfico de los barrios de la Junta de Distrito de Marítimo, con el objetivo
constructivo de resaltar defectos que pueden ser fácilmente resolubles permitiendo la mejora del
entorno de nuestros vecinos.

1_Plaza Maestro Ripoll con Calle Serpis

Árbol que prácticamente está a nivel de suelo.
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2_Jardín de Ayora

El ficus que se cayó, en parte por abandono municipal y que estaba protegido.
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Foto de “Valencia News”, 02/01/2019

3_Calle del Serpis con Calle Albalat dels Tarongers

Poda de los árboles en los carriles bici, ya que cuando vas en bicicleta te rozan la cabeza.
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4_Calle de Albalat dels Tarongers

Estado de la vegetación y alcorques.

 



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 I

0
Z
V
 X

T
w

6
 F

y2
A
 X

B
aj

 W
jd

o
 0

zK
N

 e
N

k=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
CAP SECC. ADJUNT CAP DE SERVICI - JUNTA MUNICIPAL
MARITIM

MARIA TERESA HERNANDEZ BRIONES 16/05/2019 ACCVCA-120 2495705352444836476

PRESIDENT/A - JUNTA MUNICIPAL MARITIM GLORIA AMPARO TELLO COMPANY 20/05/2019 ACCVCA-120 1704462508572753430

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 9 D'ABRIL DE 2019 29

##ANEXO-1673755##

 



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 I

0
Z
V
 X

T
w

6
 F

y2
A
 X

B
aj

 W
jd

o
 0

zK
N

 e
N

k=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
CAP SECC. ADJUNT CAP DE SERVICI - JUNTA MUNICIPAL
MARITIM

MARIA TERESA HERNANDEZ BRIONES 16/05/2019 ACCVCA-120 2495705352444836476

PRESIDENT/A - JUNTA MUNICIPAL MARITIM GLORIA AMPARO TELLO COMPANY 20/05/2019 ACCVCA-120 1704462508572753430

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 9 D'ABRIL DE 2019 30

1.  

2.  

3.  

4.  

 

Por lo expuesto, el vocal que suscribe formula las siguientes PROPUESTAS de
ACUERDO:

1_Que desde el Consejo de Distrito de Marítimo se trasladen a las delegaciones
municipales competentes los defectos detectados en parques y zonas ajardinadas expuestos en el
cuerpo de la moción, con objeto de que se atienda con prontitud a la resolución de estos.

2_Que desde el Consejo de Distrito de Marítimo se trasladen a las delegaciones
municipales competentes los problemas detectados respecto a la poda de los árboles, cuya
ubicación ha quedado referenciada en el cuerpo de la moción, con objeto de que se atienda con
prontitud a la resolución de estos.

3_Que se dé cuenta en el seno del próximo Consejo de Distrito de las actuaciones
realizadas respecto a las propuestas de acuerdo primera y segunda o si no hubiera, mediante otros
medios.

Defensa la postura del Govern la vocal Teresa Martín Teruel.

Passem a detallar els “defectes” trobats pels vocals del grup municipal ciutadans, i tornar a
explicar la gestió de la jardineria municipal, que s’ha explicat en innumerables ocasions en la
Comissió de Medi Ambient i en el Consell de Medi Ambient i la seua Comissió Tècnica de
Jardineria, de la qual és membre el seu grup municipal. En aquest darrer Consell de Districte,
tornarem a explicar-ho, amb l’objectiu constructiu que ho entenguen d’una vegada: 

A la plaça mestre Ripoll amb carrer Serpis es troba un arbre inclinat. Aquest arbre es deixa
tal i com està pel valor ornamental que té, atés que no es pot redreçar perquè es trencarien
les arrels. L'Acàcia karoo, arbre de la sabanes africanes, té tendència natural a inclinar-se i
donar suport a branques en el sòl, per la qual cosa es respecta el port que habitualment es
troba en el seu hàbitat natural. 
El ficus del Jardí d'Aiora, va caure per problemes fitosanitaris causats per les restes d'altres
dos exemplars annexos morts fa uns anys, i mai per abandó municipal. Al tractar-se d'un
exemplar monumental vinculat a la història del jardí, l'OAM de Parcs i Jardins va decidir
que el fust de l'exemplar abatut continuara romanent dins del jardí. Per això s'ha modificat
parcialment la zona en què descansa el tronc, eliminant la tanca metàl·lica sobre la qual es
recolzava, traslladant el banc adjacent, i instal·lant un cartell explicatiu indicant la història
de l'exemplar i el per què de la conservació del tronc en el jardí. Eixa actuació va ser
acompanyada d'una poda de control de la resta d'exemplars de ficus veïns, així com de la
desinfestació del sòl de la zona en qüestió. 
El carrer Serpis confluència amb el carrer Albalat dels Tarongers únicament requereix
actuacions puntuals d’esporga en algun arbre concret, estant programada l’esporga de
neteja del carril bici per al mes de juliol. 
En quant al carrer Albalat dels Tarongers, tornem a explicar que la vegetació herbàcia
espontània no és perjudicial per a l'arbre, La presència de vegetació espontània en els
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4.  

escocells no és un problema sinó un avantatge per a l'arbre, el sòl i el medi ambient. Com
que és vegetació anual, es deixa que cresca fins que floreix i s'aporten les llavors al sòl i
una vegada seques és quan es seguen a ras.

El control de la vegetació herbàcia es realitza trimestralment, i està prevista la pròxima
actuació per a finals del mes d'abril. 

Les operacions de manteniment i esporga d'arbrat, així com l'operació de control de
vegetació herbàcia dels escocells estan recollides en el vigent plec de condicions que regeixen en
el contracte, realitzant aquestes operacions segons l'oferta presentada per la contracta d'arbrat
viari i esporga adjudicatària de la zona sud, sobre la base dels mitjans materials i recursos
humans oferits.

Les unitats enjardinades i escocells de viari incorporen criteris mediambientals en la seua
estructura i manteniment, en facilitar que l'aigua de pluja s'incorpore a la terra i que la vegetació
adventícia i arvense constituïsca un recurs de millora de l'estructura del sòl i aportació nutrients
al mateix. En definitiva, unitats enjardinades que respecten i potencien la biodiversitat. La
vegetació herbàcia espontània no és perjudicial per a l'arbre, compleix una funció mediambiental
i és refugi d'insectes depredadors, que contribueixen al control de plagues.

La imatge del jardí i escocells és així de canviant al llarg de l'any, ofereix estètiques
diferents al jardí convencional i amb freqüència una bona gestió dels mateixos no es correspon
amb la imatge típica de “jardí ben cuidat” que estem acostumats. Les herbes dels escocells i dels
parterres, platabandes, etc. des de la tardor fins al final de la primavera-principis d'estiu són
desitjables. Quan aquestes s’agosten es procedeix a la seua sega (a partir de finals de maig i juny)
i es rega amb més freqüència.

La no utilització d'herbicides en els jardins i escocells viaris de València, és ja una realitat
consolidada, afavorint la biodiversitat i millora mediambiental, en definitiva augmentar la salut i
benestar urbà, tal com i s'ha apuntat.

Cal recordar que aquesta vegetació facilita el millor desenvolupament de l’arbrat
d’alineació perquè millora la ventilació de la terra i facilita una major percolació de l’aigua al
sistema radicular, ajudant així a potenciar les arrels en profunditat que garantiran una major
estabilitat de l’arbre i la seua no-dependència del rec periòdic.

Així doncs, la Directiva 2009/128/CE pretén la consecució de l'ús sostenible de productes
fitosanitaris reduint els seus riscos i efectes per a la salut humana i el medi ambient. La Directiva
va ser traslladada a l'ordenament nacional a través del Reial decret 1311/2012 pel qual s'estableix
el marc d'actuació per a aconseguir un ús sostenible dels productes fitosanitaris.

Però a més s'ha elaborat un Pla d'Acció Nacional 2018-2022 sobre l'ús sostenible dels
productes fitosanitaris, aprovat per la Comissió Sectorial d'Agricultura i Desenvolupament Rural
de 23 de novembre de 2017.

Sobre la base de recomanacions de l'Organització Mundial de la Salut (OMS), que ha
classificat el glifosat com “probablement cancerigen per als éssers humà”, no s'empren herbicides
químics i es realitza un control selectiu i mecànic rebaixant l'altura de les herbes.
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Les estratègies implantades es basen a mantenir i conservar les incorrectament anomenades
“males herbes” en els escocells viaris i altres zones a l'interior dels jardins, com alguna cosa
indispensable per a garantir l'ecosistema i la vida. La clau obligada és el seu control, no la seua
eradicació. Control dirigit i que indefectiblement passa per ser manual, amb la selecció d'espècies
i la seua sega una vegada complit el seu cicle, afavorint la seua regeneració (en la majoria dels
casos anual).

Els escocells vegetats són doncs un element més de les anomenades infraestructures
verdes: espais en els quals se cerca que la pròpia naturalesa seguisca el seu curs, tan necessari en
les grans ciutats, com un recurs més de la millora ambiental i de salut general, i serà, per tant,
element necessari que contribuïsca a lluitar contra la pol·lució, filtrar l'aigua, millorar l'estructura
edàfica, evitar l'erosió de la superfície tèrria i les seues conseqüències associades, sent reservori i
refugi de fauna útil en la lluita contra les plagues i, a més, millorar l'estètica de les voreres
(malgrat ser aquest un concepte subjectiu, encara discutit).

No totes les herbes, ni espècies, es tracten per igual, requereixen una estratègia
individualitzada, que a més aporta ingents recursos didàctics i educatius.

Conseqüència de tot açò és la nova gestió tècnica implantada pel Servei de Jardineria per al
control de la vegetació adventícia i arvense en els espais enjardinats i escocells de la ciutat.

En la Comissió de Medi Ambient celebrada el 24 de maig de 2018 es va aprovar per
unanimitat de tots els grups municipals, una moció referent a la gestió de la biodiversitat (punt 4
de l’ordre del dia), contemplant positivament la gestió de la Delegació de Parcs i Jardins en
aquests termes:

Continuar amb la gestió de jardineria iniciada per la Delegació de Parcs i Jardins per
afavorir la biodiversitat i incorporant criteris mediambientals en l'estructura i manteniment de les
unitats enjardinades i escocells, seguint la planificació marcada de sega d'escocells i unitats
enjardinades quan la vegetació estiga agostada. 

Per acabar, també els recordem que el Consell de Medi Ambient va promoure la creació
d’una Comissió de Jardineria on es debaten els criteris mediambientals per al manteniment de les
zones verdes de la ciutat, en la que estan representats tots els partits polítics, entitats
mediambientals i federació de veïns i on s’aporten totes les consideracions necessàries referents
al nou model de jardineria de la ciutat de València. 

PROPOSTA ALTERNATIVA 

Continuar amb la programació de manteniment i poda prevista pels tècnics del Servei de
Jardineria i que obeeix a criteris tècnics i la programació de neteja que atén de manera diària les
diferents necessitats dels espais enjardinats . 

Continuar amb la gestió de jardineria iniciada per la Delegació de Parcs i Jardins per
afavorir la biodiversitat i incorporant criteris mediambientals en l'estructura i manteniment de les
unitats enjardinades i escocells, seguint la planificació marcada de sega d'escocells i unitats
enjardinades quan la vegetació estiga agostada.
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Marcos Serna replica que, cuando se planta un árbol, normalmente se pone un tutor para
corregirlo aunque, quizás, en el árbol africano no se puede.

Sigue con su intervención diciendo “yo no pido que echemos productos químicos
perjudiciales para la salud pero tampoco quiero el estado que tiene el camino a la Universidad
con todos los alcorques y todas las hierbas. Es que no es un poquito, es bastante”.

La vocal del Gobierno, Teresa Martín, responde que las hierbas, hasta que no crecen más,
no pueden cortarse porque las matarían.

Juan Pedro Gómez dice que lo del glifosato es muy relativo. Recuerda que en el Consejo
de enero denunció unas malas hierbas que tenían un metro y la gente que pasaba por ahí decía
que generaban insectos y picaduras a la altura de Blasco Ibáñez en el tramo del 95 en el sentido
hacia el mar a la parte de la izquierda.

Preguntó cuándo se iban a podar y lo arreglaron el día de la celebración del Consejo.
Cuando hay voluntad y se quiere, claro que se quitan las malas hierbas.

Lo del camino de Tarongers ya lo denunció y está exactamente igual. La verdad es que no
sabe para qué preguntan si no se hace nada. Abren expediente y luego sigue todo igual.

Cuando se quiere se actúa y no pasa nada. No se contraviene ninguna normativa, ni se
comete ninguna ilegalidad ni se está prevaricando. Lo que ha trasladado el vocal de Ciudadanos
son cosas de sentido común. Lo de la poda en el carril bici ahí está. Discutir sobre la evidencia es
perder un poco el tiempo.

Toma en este punto la palabra la vocal Teresa Martín para explicar que la propuesta
alternativa es continuar con la programación de mantenimiento y poda prevista por el personal
técnico del Servicio de Jardinería y que obedece a criterios técnicos y la programación de
limpieza que atiende de manera diaria a las diferentes necesidades de los espacios ajardinados. Y
continuar con la gestión de jardinería iniciada por la Delegación de Parques y Jardines para
favorecer la biodiversidad e incorporar criterios medioambientales en la estructura y
mantenimiento de las unidades ajardinadas y alcorques, siguiendo la planificación marcada de
siega de alcorques y unidades ajardinadas cuando la vegetación esté agotada.

La Presidenta recuerda que esta propuesta se aprobó en el Ayuntamiento por todos los
grupos el 24 de mayo de 2018 y es la misma que se repite en esta ocasión.

Juan Pedro apunta que si se apoyó la moción y sigue todo igual es que algo está fallando.

La Presidenta cede la palabra a Fernando Giner que dice que, en la línea de la moción, es
un dato estadístico y reconocido técnicamente que si en València hay aproximadamente 80.000
árboles, el número de brigadas que existen no es suficiente para hacer la poda que se precisa. Es
un problema de números. No es que nadie lo esté haciendo mejor o peor, es que faltan recursos.
Una brigada consta de 3 personas, la que conduce, la que poda y la que recoge. Y si cogemos las
licitaciones que existen en las contratas no salen los números para que los árboles estén en
condiciones. Por ello decir que se va a continuar con lo que se está haciendo no soluciona ningún
problema. El problema se soluciona poniendo más recursos humanos ahora que viene el
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momento de su renovación porque si no es prorrogar el problema. La moción es inductiva porque
habla de cosas concretas. Muchas veces en el Pleno se apoyan mociones para crear ese consenso
del que se hablaba antes. Pero no solo por eso se está al cien por cien de acuerdo con lo que se
está diciendo. Tiene que haber voluntad en la ciudad de València y, por supuesto, también en el
Marítimo, de incrementar el número de personas que se destinan a las brigadas para que los
árboles que tenemos en la ciudad estén en las condiciones que se merecen, dicho por el personal
técnico. Es una cuestión de estadística.

Y sobre el tema de los alcorques, si tienen que medir un metro tiene gente que lo apoya y
tiene sus detractores, como todo en la vida. Pero, sobre la cuestión- y acabo- de decir “vamos a
continuar como estamos”, creo que así no vamos bien. Consultando los datos, no salen las
brigadas porque, al final, las brigadas, al día, pueden hacer 7 u 8 podas. Y, a medida que
tengamos más jardines, necesitaremos más gente. Eso también hay que pensarlo. Es una cuestión
de dotar de recursos y de voluntad”.

El vocal Juan Pedro Gómez interviene dirigiéndose a la vocal Teresa Martín diciendo “yo
me acuerdo de una campaña de este gobierno, hará un año o un año y medio, que era “Apadrina
un alcorque”. ¿Era para ir contra el glifosato, para apoyar el glifosato o para tener el alcorque
cuidado?”.

La Presidenta dice que está de acuerdo al 100 por 100 con lo que ha dicho Fernando Giner
pero se le ha olvidado decir que esta contrata la aprobó el Partido Popular un mes antes de las
elecciones.

Fernando Giner pide que no se vuelva a cometer el mismo error de cara al futuro. Dice que
hay que mirar hacia el futuro y entre todos solucionar los problemas porque, al final, que un árbol
esté podado o no, no es de derechas o de izquierdas. Eso afecta a la vida de los ciudadanos.

El vocal Juan Pedro Gómez protesta de que se siga culpando al Partido Popular.

La Presidenta repite la propuesta alternativa y se procede a su votación, quedando
aprobada con 6 votos a favor, 4 en contra y ninguna abstención.

ACUERDO

Continuar amb la programació de manteniment i poda prevista pels tècnics del Servei de
Jardineria i que obeeix a criteris tècnics i la programació de neteja que atén de manera diària les
diferents necessitats dels espais enjardinats . 

Continuar amb la gestió de jardineria iniciada per la Delegació de Parcs i Jardins per
afavorir la biodiversitat i incorporant criteris mediambientals en l'estructura i manteniment de les
unitats enjardinades i escocells, seguint la planificació marcada de sega d'escocells i unitats
enjardinades quan la vegetació estiga agostada.

 

El vocal Juan Pedro Gómez Cerón interviene para quejarse por la falta de respuestas,
diciendo “nosotros hicimos 15 preguntas, hacemos preguntas Consejo tras Consejo. Quiero
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recordar que cuando nosotros gobernábamos, algo haríamos bien. Nosotros en la vida se nos
hubiera ocurrido venir a un Consejo sin las respuestas a todas las preguntas, tanto las que nos
hacía la oposición, los vocales, como los vecinos. Incapaces éramos… Y había días en los que
algún Servicio se retrasaba y llamábamos. No nos atrevíamos a venir con una de las preguntas,
que eran 10, 15, 20, las que sean, sin contestar. Bueno, pues eso está pasando durante estos 4
años repetidamente. A mí todavía me deben preguntas de octubre… Ustedes dirán si eso es
correcto. Y además siempre de las mismas áreas y siempre las mismas concejalías. Son 15
preguntas pero voy a leer solo una porque creo que viene muy bien ahora por el tema de la
Semana Santa. Había hecho varias en relación a la Semana Santa para policía, limpieza, … Hago
una de obras en ejecución en la vía pública durante la Semana Santa Marinera. Me interesaba por
el estado de ejecución, no tanto por el estado de ejecución sino por si van a estar acabadas para la
celebración de la Semana Santa Marinera porque son calles por donde pasan procesiones”.

El vocal lee la pregunta formulada al Consejo y dirigida a la Delegación de Urbanismo
sobre “Obras en ejecución en la vía pública en la Semana Santa Marinera en el Distrito
Marítimo”. Explica que no le ha contestado el Sr Sarrià. Lo considera una falta de respeto al
trabajo de los vocales, al trabajo de todos. Y, refiriéndose a la Presidenta, dice que es ella la que
da la cara. Y el concejal responsable del área no contesta. Piensa que es una pregunta de interés y
cree que no está pidiendo nada raro, no es una pregunta capciosa, no es una pregunta con mala
baba. Es una pregunta para conocer el desarrollo y lo quiere saber él y los quieren saber 31
cofradías.

Continúa con una pregunta referente a la poda de palmeras en la calle Río Pisuerga. Lee la
pregunta y la respuesta. Preguntas:

1.- ¿Se van a podar? Respuesta: sí.

2.- ¿Cuándo? Respuesta: la esporga de palmeres datileres està inclosa en la campanya de
revisió, retirada de dátiles i esporga de l’estiu de 2019.

Dice que esta pregunta se hizo exactamente, y está en el archivo, en el año 2017. La
palmera está exactamente igual y la contestación es que entraría en la campaña de 2019. Podría
haber entrado en la campaña de 2018 y en la de 2017. No se ha hecho y según él esto es un
ejemplo. Pero hay muchas podas y la respuesta que se da es para que se calle la oposición. En
general, continúa exponiendo el vocal, Policía no nos contesta. Policía es el PSOE y no está
contestando. De las 15 pregunta que ha formulada a este Consejo, 8 o 9 van dirigidas a Policía y
le derivan a la Comisión de Seguridad, cuya existencia desconocía el vocal. Se pregunta para qué
formula preguntas. En el Reglamento de las Juntas Municipales no dice si se contesta una
pregunta porque él no tiene por qué tener acceso a las Comisiones del Ayuntamiento. Él es un
ciudadano al que su grupo político ha traído de vocal y hace preguntas y cree que merece un
respeto y que se le conteste.

Lo ha dicho, ha empezado así su intervención. Ellos no se atrevían a venir a los Consejos
sin contestar una sola pregunta. Se leían. Al principio del mandato se hizo un pacto en el Consejo
de no leer las preguntas para dar más participación a los vecinos. Siempre ha habido
transparencia, se han leído las preguntas, luego se han dado en papel a los vecinos. No se han
escondido de nada. Y eso sí, si había 15 preguntas, 15 respuestas, gustarán más o menos. Pero, el
tema del estado de ejecución de obras es un tema de rabiosa actualidad que queremos saber
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nosotros y las cofradías de Semana Santa Marinera. Le parece una falta de respeto que vengan
aquí y la Secretaria no les pueda dar contestaciones siempre de los mismos.

La Presidenta entiende que la intervención del vocal es oportuna. Le ha pedido al vocal que
la hiciera porque así constaba en acta. Por su parte, como Presidenta de la Junta, solicitará
argumentos de por qué no está hoy la respuesta a esa pregunta que ha formulado porque es una
batería de preguntas perfectamente contestables. Además de constar en acta, desde su delegación
se va a solicitar esa información. Ha aconsejado al vocal que, a través de su portavoz, lleven el
tema en el Ayuntamiento.

Intervé un representant de l'AV AA de la Malva respecte als escocells i la poda d'arbres,
diguent “fa un mes que es van podar, des de l'Estació de la Cadena fins a quasi arribant a les
Universitats, tots els escocells i tots els tarongers que hi ha. Açò d'una banda. I per una altra, crec
que seràs l'únic que no sap com està la situació en el carrer perquè crec que totes les confraries ja
ho saben. Les calles Pare Luis Navarro, José Benlliure i Escalante ja estan asfaltades i estan a
l'espera que s'asseque tot per a retirar les tanques. Si estigueres en el districte i t'ocupares una
mica d'algunes coses…

La Presidenta demana intervenir per a aclarir al veí que el vocal ha formulat la pregunta el
25 de març, quan encara no estava acabat.

Juan Pedro Gómez explica que lo único que ha hecho es formular una pregunta al Concejal
porque lo permite el Reglamento. Las y los vocales pueden presentar mociones, hacer preguntas
en tiempo y forma y solo ha hecho una pregunta, ¿por qué de 15 preguntas solo le han contestado
14?

8 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000034-00 PROPOSTA NÚM.: 15
ASSUMPTE:
Pregunta que formula el Grup Popular al Consell del Districte Marítim relativa al solar destinat
a rastro

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL Y PORTAVOZ JUAN PEDRO
GÓMEZ, PROVISTO DE DNI NÚM. 20.159.236-N, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL
GRUPO MUNICIPAL POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA
MUNICIPAL DE MARÍTIMO.

En relación con el asunto de referencia, el vocal que suscribe formula las siguientes
preguntas:

1.- ¿Cuál es el presupuesto total destinado a esta actuación?.

2.- ¿Cuándo tiene previsto el Ayuntamiento comenzar la intervención?, ¿Y cuál es la fecha
para su finalización?

3.- ¿Cuántos metros cuadrados irán destinados a jardín y cuantos al mercado?.

4.- ¿Se ha consensuado el proyecto con la AVV Beteró?
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RESPUESTA:

CARLOS GALIANA LLORENS - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE
COMERÇ

1ª.- El presupuesto total de la obra, según el proyecto aprobado asciende a la cantidad de
1.800.489,03, IVA incluido. El contrato de obras de ejecución de la plaza ajardinada en avda. de
los Naranjos, esquina Lluis Peixó, ha sido adjudicado por acuerdo de la Junta de Gobierno Local
de 22 de marzo de 2019 a la mercantil GRUPO BERTOLIN, SAU, por un total de 1.042.843,24
euros, IVA incluido.

2ª.- Una vez formalizado el contrato y previo inicio de la ejecución de la obra deberá
aprobarse el Plan de Seguridad y Salud correspondiente. Siendo el plazo de ejecución del
contrato de aproximadamente 6,17 meses.

3ª.- Durante los días en los que están montados los puestos del Rastro (domingos y
festivos, salvo festivos inmediatamente anteriores o posteriores al domingo), estos ocuparán una
superficie de 1.712 m2 (428 puestos x 4m2). El resto de la semana la citada superficie queda
libre.

4ª.- Tanto las Asociaciones de vecinos/as afectadas como la de vendedores/as de la venta
no sedentaria son conocedores del proyecto y están de acuerdo con el mismo dado que supone la
transformación de un solar baldío en una plaza ajardinada de doble uso. Ya que se les ha
informado de todos los pasos realizados en la tramitación del expediente.

 

1a.- El pressupost total de l'obra, segons el projecte aprovat ascendeix a la quantitat
d'1.800.489,03, IVA inclòs. El contracte d'obres d'execució de la plaça enjardinada en av. dels
Tarongers, cantonada Lluis Peixó, ha sigut adjudicat per acord de la Junta de Govern Local de
22 de març de 2019 a la mercantil GRUP BERTOLIN, SAU, per un total d'1.042.843,24 euros,
IVA inclòs.

2a.- Una vegada formalitzat el contracte i previ inici de l'execució de l'obra haurà
d'aprovar-se el Pla de Seguretat i Salut corresponent. Sent el termini d'execució del contracte
d'aproximadament 6,17 mesos.

3a.- Durant els dies en què estan muntats els llocs del Rastre (diumenges i festius, excepte
festius immediatament anteriors o posteriors al diumenge), estos ocuparan una superfície de
1.712 m2 (428 posats x 4m2). La resta de la setmana la citada superfície queda lliure.
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4a.- Tant les Associacions de veïns/as afectades com la de venedors/as de la venda no
sedentària són coneixedors del projecte i estan d'acord amb el mateix atés que suposa la
transformació d'un solar erm en una plaça enjardinada de doble ús. Ja que se'ls ha informat de
tots els passos realitzats en la tramitació de l'expedient.

9 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000034-00 PROPOSTA NÚM.: 14
ASSUMPTE:
Pregunta que formula el Grup Popular al Consell del Districte Marítim relativa a la situació
actual de les cuatre consultes ciutadanes d' inversió en barris.

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL Y PORTAVOZ JUAN PEDRO
GÓMEZ, PROVISTO DE DNI NÚM. 20.159.236-N, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL
GRUPO MUNICIPAL POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA
MUNICIPAL DE MARÍTIMO.

En relación con el asunto de referencia, el vocal que suscribe formula las siguientes
preguntas:

1.- ¿Cuál es la situación actual (finalizado, en ejecución o no comenzado) de cada uno de
los proyectos votados y aprobados en cada uno de las cuatro consultas ciudadanas y procesos
participativos de inversión en los barrios de Marítim?

2.- ¿Cuál es el motivo de que no se hayan finalizado las obras del primer y segundo
proceso participativo?.

3.- ¿Cuál es el presupuesto que queda por ejecutar en cada uno de los cuatro procesos?.
Solicito que se adjunte la relación por cada uno de los cuatro procesos y cada uno de los tres
distritos del distrito Marítim?.

RESPUESTA:

NEUS FABREGAS SANTANA - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE
COOPERACIÓ AL DESENVOLUPAMENT I MIGRACIÓ

1.       ¿Cuál es la situación actual (finalizado, en ejecución o no comenzado) de cada
uno de los proyectos votados y aprobados en cada una de las cuatro consultas ciudadanas y
procesos participativos de inversión en los barrios de Marítim?

Podéis consultar el estado de todos los proyectos, incluidos los de los barrios de Marítim
en la página web  , en la pestaña de “años anteriores” está toda lawww.decidimvlc.valencia.es
información sobre la situación de ejecución de los proyectos.

2.       ¿Cuál es el motivo de que no se hayan finalizado las obras del primer y segundo
proceso participativo? 

Los proyectos de la primera edición del Marítim de Decidim están todos ejecutados en su
totalidad.
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En lo que respecta a la segunda edición, el compromiso del Ayuntamiento es iniciar la
ejecución en el año de votación, tal como se ha hecho. Posteriormente, como bien saben, se inicia
el proceso administrativo que requiere un tiempo para su ejecución.

3.             ¿Cuál es el presupuesto que queda por ejecutar en cada uno de los cuatro
procesos?. Solicito que se adjunte la relación por cada uno de los cuatro procesos y cada
uno de los tres distritos del distrito Marítim 

Como en el caso de la primera pregunta, pueden encontrar toda esta información en 
www.decicimvlc.valencia.es

10 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000034-00 PROPOSTA NÚM.: 13
ASSUMPTE:
Pregunta que formula el Grup Popular al Consell del Districte Marítim relativa la rotonda sense
enjardinar en escultura Velas Marineres.

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL Y PORTAVOZ JUAN PEDRO
GÓMEZ, PROVISTO DE DNI NÚM. 20.159.236-N, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL
GRUPO MUNICIPAL POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA
MUNICIPAL DE MARÍTIMO.

En relación con el asunto de referencia, la escultura de velas marineras ubicada en la
rotonda de la Avda. Mediterráneo cruce con la Avda. Eugenia Viñes, el vocal que suscribe
formula las siguientes preguntas:

1.- ¿Qué concejalía y servicio es el responsable del mantenimiento de esta escultura?.

2.- ¿Qué concejalía y servicio es el responsable del mantenimiento del ajardinamiento de la
mencionada rotonda?.

3.- Ante el estado de abandono del jardín de la rotonda, ¿Se tiene previsto remodelar y
replantar el jardín de la rotonda para dar una imagen digna como corresponde a una zona visitada
por multitud de valencianos, turistas nacionales e internacionales?. En caso afirmativo, ¿cuándo
se realizará?.

3.- En caso contrario y siendo, a priori, un gasto razonable, ¿Por qué motivo no se va a
remodelar dicha rotonda?

 

RESPUESTA:

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA - ÀREA
DE GOVERN INTERIOR

Per a la seua informació, li recordem que va ser l'equip de govern anterior del seu partit el
que va executar l'obra de remodelació en la intersecció dels carrers Eugenia Viñes-Mediterrània
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l'any 2009. El pressupost base de licitació va ser de 447.423,24 euros IVA (16%) inclòs i va ser
adjudicada al Grup Bertolín, SAU.

  I com vostés saben també, quan es realitza una obra, el servici encarregat del seu
manteniment posterior ha de recepcionar l'obra, fet que no va ocórrer i que ha generat una
degradació de la rotonda per no haver-se realitzat cap mena de manteniment durant tots estos
anys, sent este un exemple més de la desídia i el desinterés de l'anterior equip de govern en el
manteniment de les infraestructures públiques.

  Donat l'interés de l'equip de govern actual a donar-li una solució, s'ha realitzat una
intervenció que ha consistit en l'escatat de les zones oxidades, rascat de pintura descrostament,
emprimació de les zones amb òxid. El material usat per a pintar les veles ha sigut esmalt sintètic
per a exteriors en blanc i en blau per als números i lletres que tenien originalment.

RESPUESTA:

M PILAR SORIANO RODRIGUEZ - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA - ÀREA
DE MEDI AMBIENT I CANVI CLIMÀTIC

2. Aquesta rodona no va ser executada com a zona enjardinada, sinó com una escultura
amb graves de colors, pel què no forma part de la competència de la Delegació de Parcs i Jardins.

3. La rodona no té zona enjardinada, les palmeres washingtònies han crescut de manera
espontània, a partir d’exemplars que es troben en les rodalies d’eixa rodona. Al no haver rebut
cap servei l’obra des de la seua execució en 2009. Després de la intervenció de la Delegació de
Serveis Centrals, una volta es determine el servei que ha de dur a terme el manteniment de la
mateixa, es procedirà al seu manteniment, seguint el seu disseny inicial.

11 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000034-00 PROPOSTA NÚM.: 12
ASSUMPTE:
Pregunta que formula el Grup Popular al Consell del Districte Marítim relativa la poda de
palmeres

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL Y PORTAVOZ JUAN PEDRO
GÓMEZ, PROVISTO DE DNI NÚM. 20.159.236-N, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL
GRUPO MUNICIPAL POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA
MUNICIPAL DE MARÍTIMO.

En relación con el asunto de referencia, el vocal que suscribe formula las siguientes
preguntas:

1.- ¿Tiene previsto el Ayuntamiento realizar la poda de las palmeras de la Plaza Río
Pisuerga?

2.- En caso afirmativo, ¿Cuándo se va a realizar?.

RESPUESTA:
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1.  
2.  

M PILAR SORIANO RODRIGUEZ - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA - ÀREA
DE MEDI AMBIENT I CANVI CLIMÀTIC

Sí.
L’esporga de palmeres datileres està inclosa en la campanya de revisió, retirada de dàtil i
esporga d'estiu 2019.

12 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000034-00 PROPOSTA NÚM.: 11
ASSUMPTE:
Pregunta que formula el Grupo Popular al Consell del Districte Marítim relativa les denuncies a
comisions falleres en falles 2019

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL Y PORTAVOZ JUAN PEDRO
GÓMEZ, PROVISTO DE DNI NÚM. 20.159.236-N, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL
GRUPO MUNICIPAL POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA
MUNICIPAL DE MARÍTIMO.

En relación con el asunto de referencia, el vocal que suscribe formula las siguientes
preguntas:

1.- ¿Cuántas denuncias se han formalizado por parte de la Policía Local, durante el periodo
comprendido entre el 7 y el 19 de marzo de 2019 por infracción al Bando Municipal de Fallas
2019 en los tres distritos del distrito Marítim?. Solicito se indique nombre de Falla, fecha de la
denuncia y motivo de la misma en cada uno de los tres distritos del Marítim.

2.- ¿Cuántas denuncias se han formalizado por parte de la Policía Local, durante el periodo
comprendido entre el 1 y el 19 de marzo de 2019, por infracción del Bando Municipal de Fallas
2019, en relación al incumplimiento de horarios de verbenas en los tres distritos del distrito
Marítim?.

3.- ¿Cuántas denuncias se han formalizado por parte de la Policía Local, durante el periodo
comprendido entre el 1 y el 19 de marzo de 2019, por infracción del Bando Municipal de Fallas
2019, en relación al incumplimiento de lo estipulado por Parques y Jardínes en los tres distritos
del distrito Marítim?.

4.- ¿Cuántas denuncias se han formalizado por parte de la Policía Local, durante el periodo
comprendido entre el 1 y el 19 de marzo de 2019, por infracción del Bando Municipal de Fallas
2019, en relación a la falta de limpieza de la via publica por las comisiones falleras en los tres
distritos del distrito Marítim?.

 

RESPUESTA:

ANAIS MENGUZZATO GARCIA - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA - ÀREA
DE PROTECCIÓ CIUTADANA
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Datos en fase de elaboración.

13 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000034-00 PROPOSTA NÚM.: 10
ASSUMPTE:
Pregunta que formula el Grup Popular al Consell del Districte Marítim relativa a la Policía de
Barri

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL Y PORTAVOZ JUAN PEDRO
GÓMEZ, PROVISTO DE DNI NÚM. 20.159.236-N, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL
GRUPO MUNICIPAL POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA
MUNICIPAL DE MARÍTIMO.

En relación con el asunto de referencia, el vocal que suscribe formula las siguientes
preguntas:

1.- ¿Cuántos efectivos de la Policía de Barrio cuenta en la actualidad el distrito de Algirós?
¿En cuántos ha disminuido respecto de 2015?.

2.- ¿Cuántos efectivos de la Policía de Barrio cuenta en la actualidad el distrito de Camins
al Grao? ¿En cuántos ha disminuido respecto de 2015?.

3.- ¿Cuántos efectivos de la Policía de Barrio cuenta en la actualidad el barrio de Poblats
Marítims? ¿En cuántos ha disminuido desde 2015?.

RESPUESTA:

ANAIS MENGUZZATO GARCIA - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA - ÀREA
DE PROTECCIÓ CIUTADANA

Pregunta respondida en Comisión de Seguridad de Diciembre de 2018.

14 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000034-00 PROPOSTA NÚM.: 9
ASSUMPTE:
Pregunta que formula el Grup Popular al Consell del Districte Marítim relativo a assentaments
il·legals

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL Y PORTAVOZ JUAN PEDRO
GÓMEZ, PROVISTO DE DNI NÚM. 20.159.236-N, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL
GRUPO MUNICIPAL POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA
MUNICIPAL DE MARÍTIMO.

En relación con el asunto de referencia, el vocal que suscribe formula las siguientes
preguntas:

1.- ¿En qué ubicaciones del distrito Marítimo se tiene constancia de asentamientos ilegales
a fecha de hoy?. Se solicita desglosar por barrios y calles.
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2.- ¿Cuántas personas en total se estima que se encuentran ubicadas en este tipo de
asentamiento?

3.- ¿Cuántas reclamaciones a la policía local se han realizado por este concepto en 2016,
2017, 2018 y lo que llevamos de 2019?.

4.- ¿Cuáles están siendo las actuaciones de la policía local en cada uno de los
asentamientos?.

RESPUESTA:

ANAIS MENGUZZATO GARCIA - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA - ÀREA
DE PROTECCIÓ CIUTADANA

Respondida en Comisión de Seguridad de diciembre de 2018. Los datos correspondientes a
2019 se encuentran en fase de elaboración.

15 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000034-00 PROPOSTA NÚM.: 8
ASSUMPTE:
Pregunta que formula el Grup Popular al Consell del Districte Marítim relativo a "gorrillas"

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL Y PORTAVOZ JUAN PEDRO
GÓMEZ, PROVISTO DE DNI NÚM. 20.159.236-N, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL
GRUPO MUNICIPAL POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA
MUNICIPAL DE MARÍTIMO.

En relación con el asunto de referencia, el vocal que suscribe formula las siguientes
preguntas:

1.- ¿Cuántas zonas tiene localizada la Policía Local en las que de manera habitual haya
presencia de los denominados “gorrillas” en el Distrito Marítimo?. Solicito se detalle las zonas y
cuantas personas se estiman que realizan tareas de “aparcacoches”?.

2.- ¿Cuantas denuncias administrativas o de otro tipo se han impuesto a gorrillas durante el
año 2016, 2017, 2018 y en lo que llevamos de 2019?.

3.- Tras extinguir en marzo de 2017, el convenio de colaboración que el Ayuntamiento
tenía suscrito con el Ministerio del Interior, para el cumplimiento de las penas de trabajo en
beneficio de la comunidad, que permitió que 300 personas cumplieran su pena. ¿Se prevé
recuperar este convenio que tan buenos resultados dio en pasados mandatos, desde 1998,
evitando la presencia de “gorrillas”?.

4.- ¿Qué medidas se están adoptando, especialmente para el periodo estival 2019, por parte
de la Policía Local para eliminar o reducir la presencia de “gorrillas” en el Distrito Marítimo?.
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5.- ¿Qué número de efectivos policiales formaron los operativos en las zonas de
aparcamiento junto a la playa y restaurantes el verano pasado y cuál va a ser el número para
2019?

RESPUESTA:

ANAIS MENGUZZATO GARCIA - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA - ÀREA
DE PROTECCIÓ CIUTADANA

Contestada en Comisión de Seguridad de diciembre de 2018. Los datos correspondientes a
2019 se encuentran en fase de elaboración.

16 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000034-00 PROPOSTA NÚM.: 7
ASSUMPTE:
Pregunta que formula el Grup Popular al Consell del Districte Marítim relativa al "botellón"

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL Y PORTAVOZ JUAN PEDRO
GÓMEZ, PROVISTO DE DNI NÚM. 20.159.236-N, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL
GRUPO MUNICIPAL POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA
MUNICIPAL DE MARÍTIMO.

En relación con el asunto de referencia, el vocal que suscribe formula las siguientes
preguntas:

1. ¿En qué calles y zonas del distrito de Marítim se tiene constancia de focos de consumo
de manera habitual de alcohol en la vía pública?

2. ¿En qué va a consistir la reordenación de los efectivos de policía en las zonas de
botellón?

3.¿Cuántas llamadas ha recibido la sala del 092 por molestias de botellón en el año 2016,
2017, 2018 y lo que llevamos de 2019 en el distrito de Marítim?

4. ¿Cuántos servicios ha realizado la policía local por reclamaciones recibidas por botellón
en el año 2016, 2017, 2018 y lo que llevamos de 2019?

5. ¿Cuántas actas de incautación de bebidas alcohólicas se han realizado por la policía
local en el año 2016, 2017, 2018 y lo que llevamos de 2019 en el distrito de Marítim?

RESPUESTA:

ANAIS MENGUZZATO GARCIA - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA - ÀREA
DE PROTECCIÓ CIUTADANA

Como ya fue contestado en el Pleno del mes de Marzo de 2019 desde Policia Local de
València, tras la reestructuración de unidades llevada a cabo y más concretamente con la
creación de la Unidad de Convivencia y Seguridad (UCOS). se ha dado una respuesta directa y
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específica al fenómeno del botellón en la Ciudad; el espectro de actuación de dicha unidad no
sólo se atiene a la acción directa en la celebración de los botellones, sino que se realizan
actuaciones integrales, tales como controles preventivos, vigilancia en zonas deternimadas
proclives a esta problemática, o en aquellas zonas detectadas como áreas de nueva proliferación
de dicha actividad.  

  Desde la misma creación de la Unidad UCOS se asumió como una de sus premisas
principales de actuación el velar por la Convivencia ciudadana, entendíendose que el botellón es
uno de los factores que puede perturbar dicha convivencia.

   El botellón es un problema de difícil solución y se está actuándo consiguiendo una
disminución del hecho conflictivo, desde Policia Local de València se atiende con todos los
medios a nuestro alcance. 

17 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000034-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
Pregunta que formula el Grup Popular al Consell del Districte Marítim relativa a ocupacions
il·legals

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL Y PORTAVOZ JUAN PEDRO
GÓMEZ, PROVISTO DE DNI NÚM. 20.159.236-N, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL
GRUPO MUNICIPAL POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA
MUNICIPAL DE MARÍTIMO.

En relación con el asunto de referencia, el vocal que suscribe formula las siguientes
preguntas:

1.- ¿Cuántos expedientes de ocupación ilegal en viviendas o locales de propiedad
municipal se encuentran abiertos en la actualidad en cada uno de los barrios del Distrito del
Marítim?. Se solicita el desglose de viviendas y locales de negocio por cada uno de los barrios.

2.- ¿Cuántos han sido resueltos y se ha procedido al desalojo de los ocupantes? Se solicita,
por barrio, el desglose de los desalojos en los que ha intervenido la Policía Local.

3.- ¿Cuántos expedientes de ocupación ilegal en viviendas o locales de titularidad privada
se encuentran abiertos en la actualidad en cada uno de los barrios del Distrito del Marítim?.

4.- ¿Cuántos han sido resueltos y se ha procedido al desalojo de los ocupantes? Se solicita,
por barrio, el desglose de los desalojos en los que ha intervenido la Policía Local.

 RESPUESTA:

ANAIS MENGUZZATO GARCIA - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA - ÀREA
DE PROTECCIÓ CIUTADANA

Contestada en Comisión de Seguridad de Diciembre de 2018.
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18 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000034-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
Pregunta que formula el Grupo Popular al Consejo del Distrito Marítimo relativa a l' eliminació
de places d' aparcament al Cabanyal

JUAN PEDRO GOMEZ CERON - FUNCIONARI/A EVENTUAL - GRUP MUNICIPAL
POPULAR

En relación con el asunto de referencia, el vocal que suscribe formula las siguientes
preguntas:

 Tras las actuaciones urbanísticas en distintas calles del Barrio del Cabanyal, como por
ejemplo: Los Ángeles, San Pedro y adyacentes, Llavador, Progreso, Cura Planelles, José
Benlliure, Barraca, padre Luis Navarro, Escalante entre otras.

1.- ¿Cuántas plazas de aparcamiento, en total, se han eliminado o se van a eliminar en las
distintas actuaciones urbanísticas acometidas en el Distrito Marítimo?. Solicito se adjunte
relación detallada, de las calles y el número de plazas de aparcamiento que han sido eliminadas
en cada una de las obras efectuadas o en ejecución?.

2.- ¿Se ha informado a los vecinos afectados de estos proyectos con anterioridad a las
intervenciones?. En caso afirmativo, solicito relación detallada de cada una de las obras y fecha
en la que se produjo la reunión informativa.

3.- ¿Se ha iniciado algún proceso de consulta con los vecinos para la localización de
espacios de aparcamiento en el entorno que sustituyan a las que se van a eliminar?. En caso
afirmativo, solicito relación de zonas destinadas a cubrir el déficit de plazas de aparcamiento tras
la eliminación por las actuaciones.

4.- ¿Con anterioridad al inicio de la obras se han tenido habilitados espacios para el
aparcamiento legal de los vecinos afectados por le eliminación de las plazas de aparcamiento de
esto proyectos?. Solicito relación de estas zonas. 

RESPUESTA:

VICENT MANUEL SARRIA MORELL - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA -
ÀREA DE DESENVOLUPAMENT URBÀ I VIVENDA

RESPOSTA A LES PREGUNTES REALITZADES PER JUAN PEDRO GOMEZ,
EN NOM DEL GRUP POPULAR AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA
MUNICIPAL DE MARÍTIM

Els projectes s'han executat conforme a les plantes viàries facilitades pel Servici de
Mobilitat.
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Els veïns són coneixedors a través de diverses sol·licituds d'informació que s'han realitzat,
entre ells l'associació "Salvem el Cabanyal", a més dels canals de comunicació habituals com a
premsa, web i xarxes socials entre altres.

El PEC del Cabanyal arreplega el resultat del procés participatiu, que inclou aparcaments
en altura per a residents.

19 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000034-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Pregunta que formula el Grup Popular al Consell del Districte Marítim relativa al reforç policial
en la Setmana Santa Marinera

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL Y PORTAVOZ JUAN PEDRO
GÓMEZ, PROVISTO DE DNI NÚM. 20.159.236-N, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL
GRUPO MUNICIPAL POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA
MUNICIPAL DE MARÍTIMO.

En relación con el asunto de referencia, el vocal que suscribe formula las siguientes
preguntas:

1.- ¿Se va a reforzar el servicio de Policía Local para la Semana Santa Marinera?.

2.- En caso afirmativo, ¿Con cuántos agentes se cuenta en la actualidad, y en cuantos va a
consistir el mencionado refuerzo?.

3.-¿Con cuántos agentes por turno se va a reforzar los barrios de Cabanyal, Canyamelar y
el Grao?.

4.- ¿Cuál va a ser la planificación de agentes por días y barrios?

RESPUESTA:

ANAIS MENGUZZATO GARCIA - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA - ÀREA
DE PROTECCIÓ CIUTADANA

La Policía Local reforzará sus efectivos, como viene haciendo todos los años, con motivo
de la Semana Santa Marinera. Desde el viernes 12 hasta el domingo 21 de abril la Unidad se
reforzará con un total de 716 agentes, distribuidos de la forma más adecuada para poder atender
con la máxima eficiencia todos los actos programados.

20 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000034-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Pregunta que formula el Grup Popular al Consell del Districte Marítim relativa al reforç de
neteja, poda i baldeo en Setmana Santa Marinera
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PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL Y PORTAVOZ JUAN PEDRO
GÓMEZ, PROVISTO DE DNI NÚM. 20.159.236-N, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL
GRUPO MUNICIPAL POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA
MUNICIPAL DE MARÍTIMO.

En relación con el asunto de referencia, el vocal que suscribe formula las siguientes
preguntas:

1.- ¿Se va a reforzar el servicio de limpieza, baldeo, poda y recogida de contenedores y
enseres para la Semana Santa Marinera?.

2.- En caso afirmativo, ¿En qué va a consistir el refuerzo en cada uno de los conceptos de
la pregunta anterior anterior?. Solicito relación por barrios.

3.- ¿Cuál va a ser el aumento de personal y medios para cada uno de los conceptos?.
Solicito relación detallada para cada uno y el refuerzo por día.

4.-¿Qué aumento presupuestario, en su caso, va a suponer este refuerzo?. Solicito detalle
por concepto.

5.- ¿Cuál va a ser la planificación de personal y material por días y barrios para la Semana
Santa Marinera?

RESPUESTA:

M PILAR SORIANO RODRIGUEZ - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA - ÀREA
DE MEDI AMBIENT I CANVI CLIMÀTIC

Aquestes preguntes ja van ser contestades en el punt 57 de l’ordre del dia del Ple de març
de 2019, poden consultar les respostes en el seu grup municipal.

Malgrat això li remetem en arxiu adjunt la resposta al punt 57 de l’ordre del dia del Ple de
m a r ç  d e  2 0 1 9 .
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##ANEXO-1675229##

21 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2019-000074-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
Pregunta que formula el Grupo Ciutadans al Consell del Districte Marítim relativa a la
localització i terminis del Rastre

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO POLÍTICO
CIUDADANOS  MARCOS SERNA ESLAVA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIMO. 

Actualmente el Rastro de Valencia se realiza en el aparcamiento colindante al estadio de
Mestalla, habiéndose previsto su futura localización en el solar de la avenida de los Naranjos con
calle de Tramoyeres.

Por lo expuesto, se plantean las siguientes

PREGUNTAS

1.- ¿Se tiene una aprobación mayoritaria por parte de los vecinos de la zona respecto de
esta nueva ubicación?

2.- ¿Existe una planificación detallada de los plazos de ejecución para la habilitación de
dicho espacio público (Rastro)? Solicitamos copia de esa planificación.

RESPUESTA:

CARLOS GALIANA LLORENS - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE
COMERÇ

1ª.- Tanto las Asociaciones de vecinos/as afectadas como la de vendedores/as de la venta
no sedentaria son conocedores del proyecto y están de acuerdo con el mismo dado que supone la
transformación de un solar baldío en una plaza ajardinada de doble uso.

2ª.- El presupuesto total de la obra, según el proyecto aprobado asciende a la cantidad de
1.800.489,03, IVA incluido. El contrato de obras de ejecución de la plaza ajardinada en avda. de
los Naranjos, esquina Lluis Peixó, ha sido adjudicado por acuerdo de la Junta de Gobierno Local
de 22 de marzo de 2019 a la mercantil GRUPO BERTOLIN, SAU, por un total de 1.042.843,24
euros, IVA incluido.

No se han iniciado los trabajos dado que no está formalizado dicho contrato. Tras su
formalización y previo inicio de la ejecución de la obra deberá aprobarse el Plan de Seguridad y
Salud correspondiente. Siendo el plazo de ejecución del contrato de aproximadamente de 6,17
meses.

LSí

2. Durant les dates compreses entre el l-4 d'abril i el 18 d'abril, ambdós inclosos, es du a

terme un reforç de la neteja dependent de l'entitat de les activitats i que suposa un

reforç de peons d'agranat manual que varia entre els 6 peons de reforç dels dies 14,15

i 16, els 16 peons de dimecres L7 i els 30 de dijous 18, repartits entre els horaris de

matí i vesprada. A aquest reforç d'agranat manual s'ha d'afegir el reforç d'agranat

mecànic amb una city dulevo, a la que el dijous dia 18 se li afegeix un altra més. Tots

aquests mitjans de reforç, afegits als mitjans ordinaris, permetran atendre els

esdeveniments d'eixes dates.

A partir del divendres 19 fins.al dilluns 22, ambdós inclosos, el reforç es multiplica,

arribant els dies 19i2L a 45 peons d'agranat manual de reforç iels dies 20i22a,mb
10 i 25 peons de reforç d'agranat manual respectivament. A aquest reforç d'agranat

manual s'ha d'afegir el reforç d'agranadores mecàniques amb dues city els dies 19,2Li
22i t el dia 20. Tots aquests mitjans de reforç, afegits als mitjans ordinaris, permetran

atendre els esdeveniments d'eixes dates.

3. El pressupost destinat al reforç de neteja i recollida de la Setmana Santa Marinera

ascendeix a 44.72t.28€, dels quals 39.013,09€ corresponen a neteja i 5.708,19€ a

recollida de residus.
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1a.- Tant les Associacions de veïns/es afectades com la de venedors/es de la venda no
sedentària són coneixedors del projecte i estan d'acord amb el mateix atés que suposa la
transformació d'un solar erm en una plaça enjardinada de doble ús.

2a.- El pressupost total de l'obra, segons el projecte aprovat ascendeix a la quantitat
d'1.800.489,03, IVA inclòs. El contracte d'obres d'execució de la plaça enjardinada en av. dels
Tarongers, cantonada Lluis Peixó, ha sigut adjudicat per acord de la Junta de Govern Local de
22 de març de 2019 a la mercantil GRUP BERTOLIN, SAU, per un total d'1.042.843,24 euros,
IVA inclòs.

No s'han iniciat els treballs atés que no està formalitzat este contracte. Després de la seua
formalització i previ inici de l'execució de l'obra haurà d'aprovar-se el Pla de Seguretat i Salut
corresponent. Sent el termini d'execució del contracte d'aproximadament de 6,17 mesos.

22 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000034-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Pregunta que formula el Grup Popular al Consell del Districte Marítim relativa a les obras en
ejecució en vía pública en Setmana Santa Marinera

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL Y PORTAVOZ JUAN PEDRO
GÓMEZ, PROVISTO DE DNI NÚM. 20.159.236-N, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL
GRUPO MUNICIPAL POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA
MUNICIPAL DE MARÍTIMO.

En relación con el asunto de referencia, el vocal que suscribe formula las siguientes
preguntas:

 Hemos podido comprobar distintas canalizaciones y obra de reurbanización en distintas
calles que afectan directamente a los recorridos a realizar por las distintas cofradías y
hermandades la próxima Semana Santa Marinera. Como pueden ser entre otras, calles: Barraca,
Cura Planelles, Padre Luis Navarro, Progreso, José Benlliure, Escalante, …

1.- ¿Tiene el Ayuntamiento previsto acabar todas las obras a tiempo, antes del comienzo de
los actos y actividades propios de la Semana Santa Marinera?.

2.- En caso afirmativo, ¿Cuál es la fecha de finalización de todas y cada una de las obras en
ejecución?. Solicito relación de obras en ejecución en el Distrito Marítimo y su fecha de
finalización.

3.- También se ha podido comprobar socavones y desperfectos en la calzada afectadas
directamente por el paso de las procesiones, ¿Se van a reparar?, ¿Cuándo?.

RESPUESTA:

VICENT MANUEL SARRIA MORELL - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA -
ÀREA DE DESENVOLUPAMENT URBÀ I VIVENDA
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1.- ¿Tiene el Ayuntamiento previsto acabar todas las obras a tiempo, antes del
comienzo de losactos y actividades propios de la Semana Santa Marinera?

Las Obras de Urbanización de Calles Paralelas al Mar y Travesías al Mar, tienen un
plazode ejecución que se prolonga más allá de la Semana Santa (12 -21 de abril).Por tal motivo el
ritmo de las obras se adatara a las necesidades de los diversos actosreligiosos, estando en
contacto el Presidente de la Semana Santa con el Jefe de Obra de laempresa Constructora por lo
que es de existe una total sintonía, y no es de esperar ningunainterferencia y así esta programado

2.- En caso afirmativo, ¿Cuál es la fecha de finalización de todas y cada una de las
obras enejecución?. Solicito relación de obras en ejecución en el Distrito Marítimo y su
fecha definalización.

Última semana de Mayo de 2019 para las obras arriba indicadas

3.- También se ha podido comprobar socavones y desperfectos en la calzada
afectadasdirectamente por el paso de las procesiones, ¿Se van a reparar?, ¿Cuándo?

Se ha revisado la totalidad de los itinerarios seguidos por las diversas Procesiones de
SemanaSanta en el barrio del Cabañal Cañamelar y se ha procedido a subsanar las deficiencias
quepuedan existir en el itinerario.

23 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000034-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Pregunta que formula el Grup Popular al Consell del Districte Marítim relativa a la font en
plaça del Rosari en Setmana Santa Marinera

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL Y PORTAVOZ JUAN PEDRO
GÓMEZ, PROVISTO DE DNI NÚM. 20.159.236-N, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL
GRUPO MUNICIPAL POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA
MUNICIPAL DE MARÍTIMO.

En relación con el asunto de referencia, el vocal que suscribe formula las siguientes
preguntas:

1.- Por en encontrarse en un enclave fundamental en la celebración de la Semana Santa
Marinera con asistencia de multitud de personas a sus actos, ¿Va a realizar el Ayuntamiento
alguna intervención en lo que fue, la fuente de la Plaza del Rosario?

2.- ¿En caso afirmativo, ¿En qué va a consistir dicha intervención?.

3.- ¿Para cuándo está previsto el comienzo de la misma y su finalización?

RESPUESTA:

VICENT MANUEL SARRIA MORELL - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA -
ÀREA DE DESENVOLUPAMENT URBÀ I VIVENDA
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RESPOSTA A LES PREGUNTES REALITZADES PER JUAN PEDRO GOMEZ,
EN NOM DEL GRUP POPULAR AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA
MUNICIPAL DE MARÍTIM

1.- Si

2.- Es realitzarà una neteja per operaris del Cicle Integral de l'Aigua. S'ha sol·licitat
plantació floral al Servici de Jardineria.

3.- Del 10 d'abril al diumenge de resurrecció.

24 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2019-000074-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
Pregunta que formula el Grup Ciutadans al Consell del Districte Marítim relativa a la futura
localització de la falla de Beteró

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO POLÍTICO
CIUDADANOS  MARCOS SERNA ESLAVA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIMO. 

Ante la propuesta prevista en el Plan Especial del Cabanyal (PEC) para la zona de la
rotonda de la Estación del Cabanyal, se puede ver que el solar situado entre la calle Manuela
Estellés y Marino Blas de Lezo va a ser un futuro espacio verde para el barrio.

Actualmente en dicho solar se sitúa la carpa y el monumento de la falla de Beteró.

Por lo expuesto, se plantean las siguientes

PREGUNTAS

1.- Una vez se ejecute la zona verde, ¿se ha previsto algún espacio para que la Falla pueda
continuar sus actividades?

RESPUESTA:

PERE SIXTE FUSET I TORTOSA - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE
CULTURA FESTIVA

Futura localització de la Falla de Beteró

Senyor vocal del Consell de Districte, 

Respecte a la seua pregunta li indique que, quan arribe el  moment, els diferents servicis municipals informaràn  sobre la proposta de localització que presente la comissió de Falla, tal i como es fa amb laresta de comissions de la ciutat.
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25 RESULTAT: -
EXPEDIENT: O-89CIU-2019-000074-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Pregunta que formula el Grup Ciutadans al Consell del Districte Marítim relativa a los passos
de vianants en Blasco Ibáñez / Manuel Candela-Cardenal Benlloch.

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO POLÍTICO
CIUDADANOS JOSE MARIA CUENCA VALERO, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIMO. 

Se plantean las siguientes

PREGUNTAS

¿Cuál ha sido el coste de las obras para realizar el paso de cebra con adaptación de
bordillos accesibles y pavimentación en Blasco Ibáñez junto a las paradas de autobús a la
altura del número 84?
¿Cuál es el motivo por el que no ha habido ninguna actuación en el paso incorrecto que
queda en la misma Avenida Blasco Ibáñez a la altura de la calle Poeta Artola? ¿Por qué se
han quitado las vallas de ayuntamiento que ha habido en este punto durante meses?

 

 

 

 

 

26 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2019-000074-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Pregunta que formula el Grup Ciutadans al Consell del Districte Marítim relativa al barrat
d'edificis Universitat de València Tarongers

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO POLÍTICO
CIUDADANOS JOSE MARIA CUENCA VALERO, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIMO. 

En septiembre de 2017 se publica en prensa que la Comisión de Urbanismo del
Ayuntamiento de Valencia aprueba, provisionalmente, la modificación puntual del Plan Especial
Nou Campus que procede al vallado del campus de Tarongers para evitar botellones. Dicho
acuerdo del vallado es remitido a la Comisión Territorial de Urbanismo de la Conselleria de
Vivienda, Obras públicas y Vertebración del territorio a efectos de su aprobación definitiva.

Por lo expuesto, se plantean las siguientes
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PREGUNTAS

1.- ¿Han estudiado otras vías de frenar el uso de la zona para ocio nocturno (botellón) antes
que cerrar una parte de la ciudad que hoy en día es utilizada por gran parte del vecindario en
actividades diarias saludables (deporte, paseos, etc.)?

2.- ¿Se puede revertir el proceso con el objetivo de mantener una ciudad abierta y amable
(reduciendo al mínimo los espacios cerrados)?

RESPUESTA:

VICENT MANUEL SARRIA MORELL - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA -
ÀREA DE DESENVOLUPAMENT URBÀ I VIVENDA

RESPOSTA A LES PREGUNTES REALITZADES PER JOSE MARIA CUENCA
VALERO, EN NOM DEL GRUP CIUTADANS AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA
JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIM.

1.- La pròpia configuració dels edificis genera una zona que en els horaris on no hi ha
ensenyaments universitaris patix de seguretat per als vianants i que en horari nocturn es presta a
utilitzar-ho com a llocs de reunió de la joventut on realitzar el denominat “botellassa”.

Este fet portava ja un termini important de temps detectat per la pròpia universitat
havent-se produït inclús episodis de gravetat per a la seguretat dels jóvens que utilitzaven eixa
zona d'oci nocturn.

Per això i per a evitar desgràcies majors la Universitat va proposar esta modificació que
pretén evitar utilitzar els àmbits pròxims als edificis per a este tipus d'usos però que permetrà
continuar utilitzant vials i inclús el Parc existent en la zona de manera habitual pels veïns sense
restriccions. 

2- No es genera un tancament total de tot el perímetre dels edificis del campus. Es genera
un tancament quasi individual de cada edifici així com d'algun vial associat a cada un però amb
caràcter general la zona continuarà sent oberta i com es comentava en l'anterior resposta el Parc
de la zona continuarà funcionant com qualsevol altre Parc de la ciutat pel que no es pot dir que es
vaja a disposar d'una zona tancada al públic en general. 

27 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2019-000074-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Pregunta que formula el Grup Ciutadans al Consell del Districte Marítim relativa a la protecció
condicions climatológiques en llocs de “La tira de comptar”.

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO POLÍTICO
CIUDADANOS JOSE MARIA CUENCA VALERO, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIMO. 
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Actualmente el mercado del Cabanyal ofrece los servicios de la Tira de Comptar, donde
los agricultores pueden ofrecer sus productos directamente al consumidor sin pasar por
intermediario.

Los puestos de venta de estos agricultores están situados junto a la puerta principal del
mercado del Cabanyal, estando protegidos de las inclemencias del tiempo por una cubierta ligera.
Dicha cubierta les protege de la caída de la lluvia directa pero estas personas quedan expuestas a
las acciones laterales climatológicas como son viento y lluvia lateral.

Por lo expuesto, se plantean las siguientes

PREGUNTAS

1.- ¿Se ha previsto mejorar las condiciones de las personas que están vendiendo sus
productos en la Tira de Comptar ante las inclemencias del tiempo, instalando protecciones
laterales contra el viento y agua u otra solución que contribuya a dicha mejora?

RESPUESTA:

CARLOS GALIANA LLORENS - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE
COMERÇ

1ª.- Los puestos concretos para la venta temporal o  tradicionalmente se hanTira de contar
colocado en zonas próximas al Mercado del Cabañal, actualmente junto a la puerta principal de
acceso al Mercado. Resulta complicado instalar protecciones laterales en dicho Mercado contra
el viento y agua, dado que podrían entorpecer el paso o la visibilidad de los transeúntes, no
obstante se estudiará las posibles soluciones técnicas teniendo en cuenta que la ubicación de las
referidas personas vendedoras es en el exterior.

Estos vendedores se enfrentan cada día a las mismas condiciones climatológicas que los
800 vendedores que tienen autorización en los mercados de venta no sedentaria.

1a.- Els llocs concrets per a la venda temporal o Tira de comptar tradicionalment s'han
col·locat en zones pròximes al Mercat del Cabanyal, actualment al costat de la porta principal
d'accés al Mercat. Resulta complicat instal·lar proteccions laterals en este Mercat contra el vent
i aigua, atés que podrien entorpir el pas o la visibilitat dels transeünts, no obstant això
s'estudiarà les possibles solucions tècniques tenint en compte que la ubicació de les referides
persones venedores és en l'exterior.

Estos venedors s'enfronten cada dia a les mateixes condicions climatològiques que els 800
venedors que tenen autorització en els mercats de venda no sedentària.

28 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2019-000074-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Pregunta que formula el Grup Ciutadans al Consell del Distircte Marítim relativa a arbre en
parada d'EMT
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PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO POLÍTICO
CIUDADANOS JOSE MARIA CUENCA VALERO, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIMO. 

Varios vecinos del barrio de Penya-Roja nos han notificado que, en la parada de la EMT nº
1532, hay un árbol que queda a la altura de la puerta trasera del autobús que hace la parada
dificultando la salida de este vehículo por la citada puerta.

Se adjunta fotografía donde de hecho se está procediendo al embarque y desembarque de
pasajeros y la puerta trasera que queda junto a dicho árbol ni si quiera ha sido abierta.
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##ANEXO-1673731##
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Por lo expuesto, se plantean las siguientes

PREGUNTAS

1.- ¿Desde cuándo existe esta parada? En el caso que el árbol fuera puesto a posteriori de la
parada, ¿desde cuándo está puesto en ese punto?

Todo el tiempos que se ha mantenido esta situación de bloqueo parcial o completo de la
puerta trasera del autobús ¿la consideran normal y en la que no hay que actuar? De considerarla
anormal, falta de accesibilidad de un transporte público o peligrosa, ¿por qué no se ha actuado
anteriormente?

RESPUESTA:

GIUSEPPE GREZZI - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE MOBILITAT
SOSTENIBLE

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO POLÍTICO CIUDADANOS
JOSE MARIA CUENCA VALERO, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL,
A LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIMO. 

Varios vecinos del barrio de Penya-Roja nos han notificado que, en la parada de la EMT nº
1532, hay un árbol que queda a la altura de la puerta trasera del autobús que hace la parada
dificultando la salida de este vehículo por la citada puerta. 

Se adjunta fotografía donde de hecho se está procediendo al embarque y desembarque de
pasajeros y la puerta trasera que queda junto a dicho árbol ni si quiera ha sido abierta.

 Por lo expuesto, se plantean las siguientes PREGUNTAS

1.- ¿Desde cuándo existe esta parada? En el caso que el árbol fuera puesto a posteriori de la
parada, ¿desde cuándo está puesto en ese punto?

 Todo el tiempos que se ha mantenido esta situación de bloqueo parcial o completo de la
puerta trasera del autobús ¿la consideran normal y en la que no hay que actuar? De considerarla
anormal, falta de accesibilidad de un transporte público o peligrosa, ¿por qué no se ha actuado
anteriormente?

RESPUESTA:

Revisada la disposición de elementos en la zona de la parada 1532, desde el área de
Planificación de EMT indican que es compatible la existencia del árbol con una correcta
accesibilidad en la parada sin necesidad de reubicación de esta ya que el bus puede detenerse de
forma que el árbol no obstaculice ninguna de las puertas.
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1.  

2.  

3.  

4.  

A la vista de la foto que nos remiten, es posible que el conductor hubiese observado que no
había pasajeros para realizar descenso por la puerta trasera de forma que no se hizo necesaria una
maniobra de detención con tal fin.

No obstante, remitimos nota a la sección de señalización para que en las próximas tareas de
mantenimiento de señalización horizontal modifiquen la disposición del Zig-Zag de parada
ajustando la línea de detención del bus.

 

29 RESULTAT: -
ASSUMPTE:
INTERVENCIONS VEÏNALS

1.- AVV i AA DE LA MALVA

Intervé en primer lloc un representant de l'AV AA Malva-rosa plantejant el que segueix:

“Sra. Presidenta, a punt d’acabar l’actual període de govern municipal, l’AVVAA de la
Malva-rosa l’acaba amb un regust agredolç.

El nostre barri està més net, l’estat de les zones enjardinades han millorat, i també ho està
fent la seguretat ciutadana. La insistència de la Associació i del propi veïnat, la col·laboració de
la policia local, i la implicació del Consistori, així com del govern civil augmentant recursos mes
enllà del possible, segons se ens informa, està tenint efectes positius. La qual cosa es fonamental
per a la tranquil·litat del veïnat, a la espera de una solució definitiva per al mercat de la droga.

Però, es mantenen mancances històriques que precisen urgent solució. Per citar-ne algunes:
solars sense cura i sense tancar, moltes calçades i voreres deteriorades, manca de campanyes
d’educació ciutadana i civisme, inexistència d’espais socioculturals, como ara la reivindicada
sense descans biblioteca pública, i una cosa fonamental, una inversió massiva en Serveis Socials,
imprescindible per abordar els problemes de fons del barri.

PREGUNTES:

Acabarà aquest período de govern amb les voreres de la plaça Moreno Gans executades per
a tenir l’obra finalitzada. Es tancarà l’espai privat que queda en ella, previ condicionament
del sòl del mateix per a evitar la insalubritat que provoca al veïnat confrontant?
Podrem tenir el parc de socialització de gossos als jardins de Fausto Elio, les obres del qual
estan ja licitades, con també ocorre en les mencionades al punt anterior?
En quin estat es troba el projecte de la biblioteca per a la Malva pressupostat en els últims
pressupostos participatius?
Tindrem en la propera legislatura un Consell de Districte transformat en un autèntic espai
de participació ciutadana, on el veïnat puga expressar les seues demandes i debatre amb
els/les representants polítiques de la corporació municipal?”
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La Presidenta li contesta que van ser a parlar a l'Ajuntament per a sol·licitar qüestions per a
la Malva de diferents regidorías. Cap era de la seua competència però, com és la Presidenta del
Districte, va fer d'intermediària entre les regidories que havien de contestar a cadascuna de la
bateria de preguntes que proposaven i facilitar les respostes. S'han enviat per correu electrònic.
Pregunta si les que ara es formulen estan en les respostes que se'ls han lliurat. En tot cas,
assumeix com a preguntes d'aquest Consell per a contestar en un altre correu electrònic.

2.- AVV VILANOVA DEL GRAU.

Pregunta sobre el Jardí de Carolina Álvarez

En l'anterior Consell van preguntar coses sobre la poda. Hi ha coses que s'han anat fent en
les dates que els van dir que es farien.

Però el Parc de Pèrgola de Carolina Álvarez en el qual, amb la participació, es van canviar
els jocs, es va fer un espai per a gossos,… hi ha una part del jardí que ja van dir que està
assolada. No hi ha gens ací i abans hi havia vegetació. Van contestar llavors que es faria a la
tardor-hivern i no s'ha fet gens encara 

Pregunta sobre coloms.

En l'anterior Consell se'ns va contestar respecte a l'augment de colomes que s'anava a
procedir a esterilitzar a la població i a instal·lar colomars ecològics. No es va acabar de concretar
si en la seua zona tocava algun d'aqueixos colomars. La veritat és que hi ha zones del barri on si
s'ha solucionat i unes altres on no.

La zona del nº 12 de Rodrigo de Pertegás està plena i a més és una porqueria.

La Presidenta li explica que hi ha un magatzem abandonat que, encara que té propietari, no
ho manté. Se li ha requerit des del Servei de Disciplina Urbanística perquè adopte mesurades
perquè hi ha finestres sense cristall pel que està fent de niu de colomes i està dificultant molt el
control de la població.

 

Finalment, la Presidenta dóna les gràcies als assistents perquè creu que han sigut 4 anys
productius, 4 anys en els quals s'ha participat en aquest Districte.

El Districte Marítim ha sigut sempre un districte actiu i açò és bo.

També dóna les gràcies als vocals del Govern per la seua labor completament altruista que
ha permès dur a terme aquestes sessions i als vocals de l'oposició per la bona predisposició que
sempre han tingut. Hi ha hagut alguns canvis però, per exemple, Juan Pedro Gómez aquesta des
del principi i la predisposició ha sigut sempre excel·lent. I açò para ella és molt important. I a
més s'acaba amb l'alegria d'haver aprovat una moció.

Agraeix al Districte Marítim en general la bona sintonia.
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30 RESULTAT: -
ASSUMPTE:
PRECS I PREGUNTES

I no havent-hi més assumptes que tractar, s'alça la sessió sent les 21:00 hores , estenent-se
la present Acta, que signa amb mi la Presidència, de tot la qual cosa com a secretaria done fe


